
Velenje, 26. novembra 1976 — Leto XII. 
Številka 45-46 (354-355) — Cena 3 din 

Praznične besede 
. . _ 

PIŠE: TONE ŠELIGA, SEKRETAR OK SZDL VELENJE 

Ko razmišljamo o zgodo-
vini in napredku nekega na-
roda, se nam misli nehote 
ustavijo na obdobjih, ki so 
spremljala to zgodivino in 
pogojevala tako buren na-
predek, ki je hkrati pretkan 
s toliko humanosti in poli-
tičnega dozorevanja, kot je 
to značilno za jugoslovanski 
razvoj od leta 1943 do da-
nes. Ta razvroj je pogojen z 
drugim obdcobjem narodno-
osvobodilne vojne, ki je tra-
jalo nekako od januaija do 
25. avgusta 1943. To je ob-
dobje priprav na oblikovanje 
neke nove države, države, ki 
mora pomeniti prelomnico v 
zgodovini človeštva. To je 
bilo hkrati obodbje bojev na 
Sutjeski in Zelen gori. V teh 
bojih se je odločalo o usodi 
naroda, ki mu tudi zavezniki 
priznavajo, da je edina za-
vezniška vojska v Evropi, ki 
ji je zaupana posebna fronta 
in ki se je samostojno boje-
vala, pod vodstvom svojega 
komandanta maršala Tita. 
Temu obdobju je sledil čas, 
ustvaijanja nove države, čas 
utrjevanja pridobitev revolu-
cije, čas v katerem si je bilo 
potrebno pridobiti medna-
rodno priznanje. 

29. novembra 1943 se je v 
Jajcu zbralo 142 najugled-
nejših predstavnikov vseh 
narodov in narodnosti Jugo-
slavije s hotenjem, da bi v 
„noči odločnosti" postavili 
svojo prvo nacionalno vlado 
in imenovali maršala Jugo-
slavije. 

Imenovan je bil maršal, 
čigar ime je postalo enako 
pomembno kot Stalinovo, 
Eisenhorveijevo. Ta maršal 
pa je iz svoje vojske in ko-
munistične partije ustvaril 
tisto, kar je postalo za 
vzgled vsem okupiranim in 
zasužnjenim deželam. Že na 
drugem zasedanju AVNOJ je 
ta človek podal vizijo bo-
doče socialistične in samo-
upravne družbe. Začel se je 
nov boj, boj za svobodo 
človeka, družbe, boj za člo-
večnost. Od tu naprej teče 
zgodovina jugoslovanskih 
narodov, katero ni bilo napi-
sanih receptov, zgodovina, 
ki se je oblikovala navkljub 
interesom velikih sil in blo-
kovski razdelitvi sveta, na-
vkljub vsemu, kar ni bilo 
humano, vredno človeka in 
svobode. 

Ustanovljena je bila re-
publika, katere rojstni dan 
velja znova in znova prazno-
vati kot najbolj svečan tre-
nutek v zgodovini jugoslo-
vanskih narodov. In prav ob 
letošnjem praznovanju velja 
toliko bolj oceniti, koliko so 
jugoslovanski narodi dosegli, 
kaj so si kot svobodni pribo-
rili v tem povojnem ob-
dobju, preko prve petletke, 
informbiroja, od 5. do 10. 
kongresa ZKJ. K današnje-
mu trenutku bi lahko zapi-
sali naslednje misli: 

Zaključujemo prvo leto 
srednjeročnega obdobja, v 
katerem uresničujemo nov 
program družbenoekomske 
politike razvoja jugoslovan-
ske družbene skupnosti. 
Gospodarska aktivnost, zla-
sti industrijska proizvodnja 
hitro oživlja. Doseženi so 
pomembni premiki skladno 
z usmeritvami začrtanimi v 
družbenem planu. Povečala 

se je splošna stabilnost gos-
podarstva, povečal se je iz-
voz in zmanjšal uvoz. Izbolj-
šala se je likvidnost gospo-
darstva. Umirjeno je gibanje 
cen, postopno se izboljšuje 
izobrazbena raven zapo-
slenih. Pred nami je sprejem 
zakona o združenem delu, ki 
prav gotovo pomeni na-
daljnji korak oblikovanja 
družbenoekonomskih od-
nosov, v katerih delovni člo-
vek resnično svobodno od-
loča o rezultatih svojega in 
skupnega dela. V tem ob-
dobju smo uveljavili sistem 
samoupravnega planiranja, 
ki je osnovni pogoj, da bodo 
neposredni proizvajalci gos-
podarili z razširjeno repro-
dukcijo in odločali o do-
hodku ter njegovem razpo-
rejanju. Če želimo dosledno 
uresničiti zakon o zdru-
ženem delu, iz katerega iz-
haja tudi sistem samo-
upravnega planiranja, potem 

bo potrebno močneje kot 
doslej uveljaviti tudi dele-
gatski sistem, kot obliko ne-
posrednega odločanja. Uve-
ljaviti bo potrebno svo-
bodno menjavo dela v samo-
upravnih interesnih skup-
nostih kot način povezo-
vanja interesov delovnih 
ljudi in družbenih dejavnosi 
in iz gospodarstva. 

Prav ob dnevu republike 
si moramo skupno in vsak 
zase postaviti obvezo, da 
utrdimo temeljni pogoj za še 
hitrejši razvoj, to je, da po-
večamo produktivnost na-
šega dela do tiste stopnje, ki 
omogoča skladnejši razvoj 
gospodarskih in družbenih 
dejavnosti. To je naša ob-
veza, na kateri je zasnovan 
naš ugled v svetu in seveda 
slehernega človeka. 

Uresničiti to obvezo po-
meni lepše praznovati na-
slednji rojstni dan republike, 
pomeni lepši jutri. 

RAZPRAVA O 
TEMELJIH PLANOV SIS 

Štab za družbeno planiranje pri občinski skupščini Vele-
nje je organiziral v torek 23. novembra sestanek s predstav-
niki TOZD, SIS in krajevnih skupnosti zaradi dogovora o 
izvedbi in poteku javne razprave o samoupravnih sporazumih 
o temeljih planov samoupravnih interesnih skupnosti. 

Na sestanku so obravnavali vsebio družbenega dogovora o 
razporejanju dohodka v občini Velenje za leto 1977, 
dogovor o poteku in izvedbi javne razprave ter sprejetju 
samoupravnih sporazumov o temeljih planov SIS za obdobje 
1976-80 in programov za leto 1977, kvantifikacijo progra-
mov SIS ter odgovornost za izvajanje sprejetih družbenih 
dogovorov in samoupravnih sporazumov. Predstavniki druž-
benopolitičnih organizacij in SIS, so delegate seznenili s 
stanjem in plani v posameznih samoupravnih interesnih 
skupnostih ter jim prikazali gibanje osebne, splošne in 
skupne porabe v naši občini. Dogovorjeno je tudi bilo, da 
mora poseben štab pripraviti najkasneje v štirinajstih dneh 
predlog za ustanovitev skupnih strokovnih služb vseh samo-
upravnih interesnih skupnosti. Poudarili so tudi, da morata 
biti razprava in odločanje o podpisu družbenega dogovora v 
temeljnih organizacijah združenega dela in krajevnih skup-
nostih zaključena najkasneje 20.12. tega leta. Pooblaščeni 
predstavniki pa bodo podpisali dogovor po 25. decembru. 

Na sestanku so bili prikazani presežki, ki so nastali pri 
posameznih SIS v letu 1976 zaradi povečanja mase bruto 
osebnih dohodkov v temeljnih organizacijah združenega dela 
in delovnih organizacijah. Prav tako pa so bili prikazani 
prispevek in stopnje za samoupravne interesne skupnosti 
družbenih dejavnosti za leto 1977 v občini Velenje. Pri-
spevki iz bruto osebnih dohodkov, ki jih predvideva štab za 
družbeno planiranje, za prihodnje leto, so celo nekoliko nižji 
od letošnjih. 

O Novi člani ZK v Velenju 
V četrtek, 25. novembra, je bila v dvorani Skupščine občine 

Velenje v okviru manifestacij ob tednu Komunista svečana 
razširjena seja komiteja Občinske konference ZK Velenje. Na 
seji, ki se jo je udeležilo tudi več gostov, so sprejeli v Zvezo 
komunistov nad 100 novih članov. 9 zaslužnim družbeno-
političnim delavcem iz občine Velenje so izročili oblikovanja 
predsednika Tita. Podelili pa so tudi priznanja za aktivnosti ob 
lanskoletnem tednu Komunista. m. 

O ZAMISEL RAZVOJA CELODNEVNE ŠOLE 
NA OSNOVNI ŠOLI 

Biba Roeck Šoštanj 
Na osnovni šoli Biba 

Roeck v Šoštanju je bil po-
svet o celodvnevni šoli, ki so 
se ga poleg celotnega učitelj-
skega zbora te šole udeležili 
tudi predsednik občinske 
skupščine Nestl Žgank, 
predsednik izvršnega sveta 
Franjo Kljun, podpred-
sednik izvršnega sveta Lado 
Zakošek, direktor VIZ, Fra-
njo Arlič, sekretar OK 
SZDL Tone Šeliga ter pred-
stavniki samoupravnih inte-
resnih skupnosti in združe-
nega dela. 

Posvet je sklical vzgojno 
izboraževaJni zavod z pome-
nom oblikovati koncept raz-
voja celodnevne šole na šoli 
Biba Roeck. Trenutno imajo 

na tej šoli uvedeno celo-
dnevno šolo od prvega do 
petega razreda. Ker gre tu za 
kontinuiran učno vzgojni 
proces so se na posvetu od-
ločili za pravilno in nujno 
odločitev, da se celodnevna 
šola razširi na vse razrede, in 
v prihodnjem šolskem letu 
tudi na podružnici Ravne in 
Bele vode. 

Da bi to uspeli je potreb-
no razširiti prostorske zmog-
ljivosti šole z dozidavo dveh 
učilnic. Na razgovoru je bilo 
tudi sklenjeno, da je treba 
takoj pristopiti k oblik-
ovanju realnega programa 
postopnega prehoda na celo-
dnevno šolo vseh šol v ob-
čini. B.Z 

Skupščina 
občine Velenje 
Občinska konferenca 
ZK Velenje 
Občinska konferenca 
SZDL Velenje 
Občinski svet 
ZSS Velenje 
Občinska konferenca 
ZSMS Velenje 
Občinski odbor 
ZZB NOV Velenje 
Občinski odbor 
ZRVS Velenje 

Delovnim ljudem 
in občanom občine Velenje 

Za rojstni dan nove socialistične Jugoslavije vam pošiljajo 
iskrene čestitke v imenu pobratenih občin Vrnjačka Banja in 
Split skupščine ter vodstva družbenopolitičnih organizacij 
občin Vmjačka Banja in Split 

Ob 29. novembru — 
rojstnem dnevu nove 
Socialistične federativne 
republike Jugoslavije 
čestitamo vsem našim 
delovnim ljudem 
in občanom in jim želimo 
tudi za naprej kar 
največ uspehov! 



• MALA USTAVA - POMEMBNA ZA NADALJNJI RAZVOJ SAMOUPRAVNIH ODNOSOV 

Zakon močno orodje 
delavskega razreda 

N A S CAS 

Zgornjesavinjska 
kmetijska zadruga 
MOZIRJE 
se s svojimi 
proizvodi 
in storitvami 
priporoča 
poslovnim 
sodelavcem 

ZA DAN REPUBLIKE 
ISKRENO ČESTITAMO 

ČLANOM 
KOLEKTIVA, 

VSEM ZADRUŽNIKOM, 
ŽENAM 

ZA DRUŽNICA M 
IN VSEM 

OBČANOM. 

večmesečni podrobni javni razpravi o osnutku zakona o združenem 
delu, v kateri smo se delovni ljudje do podrobnosti seznanili z njegovimi 
določili in ustvarjalno sodelovali pri njegovem dokončnem oblikovanju. 
Mala ustava, kot Imenujemo ta dokument, Je nedvomno velikega pomena 
z(3 nadaljnji razvoj samoupravnih odnosov, zato je sedaj pred vsemi nami 
i e pomembnejša naloga, kako vse to kar Je zapisano v zakonu, čim bolj 
dosledno vnesti v našo vsakdanjo samoupravno prakso. Povprašali smo 
tekaj predsednikov delavskih svetov delovnih organizacij v naši občini, 
I i menijo o sedanjem samoupravnem trenutku, kakšne naloge so pred 

njimi po sprejetju zakona o združenem delu 

SPLOŠNA 
BOLNIŠNICA 
SLOVENJ GRADEC 

<*ETER HABJAN, PREDSEDNIK DELAVSKEGA SVETA 
DELOVNE ORGANIZACIJE TGO GORENJE 

Oblikovanje pravih 
delavskih odnosov 

Že sama priprava na razpravo glabljanja samoupravljanja. Za -
o zakonu združenem delu je kon je prinesel jasnejše rešitve 
pospešila akcijo nadaljnjega po- prav na področjih, kjer mnoge 

Franjo Fliser 

Ob analizi družbenoekonom-
skih razmer in odnosov oziroma 
naše samoupravne organizi-
ranosti smo ugotovili, da smo 
za sedaj dovolj storili glede sa-

moupravne organiziranosti. Na 
začetku leta smo ustanovili dve 
temeljni organizaciji združenega 
dela. Maloprodaja in Velepro-
daja. Nadalnje ustanavljanje no-
vih tozdov v sedanji fazi ne bi 
bilo smotrno zaradi precejšnjih 
stroškov. Seveda na to ne po-
meni, da bomo na tej stopnji 
organiziranosti ostali, ampak je 
treba to obliko naprej dogra-
jevati v skladu z zakonom. Če 
se bo konkretno kooperacijska 
proizvodnja razvijala tako na-
prej kot sedaj, bomo morali 
razmisliti o ustanovitvi nove te-
meljne organizacije za koopera-
cijo, in sicer tedaj, ko bo imela 
organizirano lastno proiz-
vodnjo, kjer bi lahko vključe-

\ 

VSEM OBČANOM 
RAVENSKE 

ZDRAVSTVENE 
REGIJE 

ČESTITAMO 
29. NOVEMBER -
DAN REPUBLIKE. 

Spodbuda za še 
hitrejše tozdiranje 

Z a k o n t u d i 
o d g o v o r n o s t 

• IVO KADLIČEK, PREDSEDNIK KONFERENCE 
OSNOVNIH ORGANIZACIJ SINDIKATA RUDARSKO 
ELEKTROENERGETSKEGA KOMBINATA 

Še dograjevati 

Po sprejetju ustave in ustav-
nih dopolnil je bilo neobhodno, 
da uskladimo že sprejete za-
kone in določila in dokončno 
oblikujemo vse pravice, ki pri-
padajo delavcem. 

Razprava o naši mali ustavi 
nas ni našla nepripravljene. To 
dokazujejo tudi naši samo-
upravni akti, ki so bili že v 
marsičem prilagojeni zahtevam 
zakona. Tako imamo v skladu z 
zakonom izdelan sporazum o 
medsebojnih ekonomskih od-
nosih, sporazum o odnosih med 
temeljnimi organizacijami zdru-
ženega dela pa tudi dohod-
kovne odnose že imamo urejene 
v smislu novega zakona. Na 
drugi strani pa se zavedamo, da 
bomo morali vse sile usmeriti v 
dosledno uresničevanje določil 
zakona v praksi, tako da bo 
resnično vsak član delovnega 
kolektiva čutil, da je resnični 
samoupravljavec, da se bo za-
vedal, da je njegova pravica ne 

le ustvarjanje dohodka, ampi 
da z njim tudi razpolaga, 
veda pa ob tem ne 
pozabljati, da zakon ni le 
pravic, ampak tudi dolžnosti! 
odgovornosti. 

Pripravil: STANE VOV 

Jože Hohkraut 

pomembno, da se posamezne 
TOZD ne more izolirati od oko-
lice ter kako se vključuje in 
sodeluje z drugimi temeljnimi 
organizacijami združenega dela. 

Pred nami so sedaj še težje 
naloge: kako dosledno vnesti 
zakon v našo vsakdanjo samo-
upravno prakso, čeprav lahko 
rečem, da smo že v času njego-
vega sprejemanja prilagajali no-
tranje odnose določilom za-
kona. 

Med drugim smo oblikovali 
tudi predlog o ustanovitvi nove 
delovne organizacije Blagovni 
promet v okviru SOZD Go-
renje, ki naj opravlja dolo-
čeno delo za vse organizacije 
združenega dela v tem SOZD, 
in to na osnovi skupne delitve 
vloženega dela vsake organi-
zacije, ki je sodelovala pri nje-
govem ustvarjanju. 

Z zakonom, ki ga bomo za 
dan republike svečano sprejeli, 
bomo ustvaijali prave delavske 
odnose in še pospeševali na-
daljnji razvoj samoupravnih od-
nosov. Prav gotovo pa ta po-
memben dokument še ni do-
končen, če upoštevamo, da 
smo v procesu razvijanja samo-
upravnih odnosov, zato bodo v 
praksi gotovo še prišli trenutki, 
ko ga bomo morali, seveda v 
pozitivnem smislu, še spre-
minjati. 

• FRANJO FLISER, PREDSEDNIK SKUPNEGA 
DELAVSKEGA SVETA ORGANIZACIJE ZDRUŽENEGA 
DELA 

vala tiste kooperante - obrtn-
ike, ki nimajo svojih prostorov. 
V tej smeri smo že storili po-
memben korak s tem, da smo 
pred nedavnim izvolili poseben 
odbor obrtnikov kooperantov, 
ki se bo povezoval s TOZD. 

Tudi pri k operacij i v kme-
tijstvu predvidevamo, da bi še 
naprej ostala sedanja oblika or-

ganiziranosti, ker je poslov 
v okviru ene temeljne org 
zacije združenega dela za : 
še najbolj racionalno. Ob 
pa bomo morali opredeliti i 
šanje položaja kmeta ko 
ranta. Gre za to, da bi 
kmetje imeli svoje samouprav! 
organe (kot smo to storili žej 
obrtnikih - kooperantih) 
tem tudi večje pravice. 

• JOŽE HOHKRAUT, PREDSEDNIK DELAVSKEGA 
SVETA RUDARSKEGA ŠOLSKEGA CENTRA 

Razprava o zakonu o združe-
nem delu je bila v naši delovni 
organizaciji organizirana zelo ši-
roko in se je resnično vsak 
delavec podrobno seznanil z do-
ločili, ki določajo njegov polo-
žaj in s tem nove odnose v 
združenem delu. Ob razpravi o 
zakonu so delovni ljudje, člani 
našega kolektiva, izrekli tudi 
precej umestnih pripomb, ki 
smo jih posredovali naprej. 

Z zakonom so delovni ljudje 

Peter Habjan 

zelo veliko pridobili, saj jim bo 
omogočal kar najbolj nepo-
sredni pregled nad poslovanjem 
delovne oziroma z temeljne or-
ganizacije združenega dela, na-
dalje, kaj ustvarjajo s svojim 
delom in kako bodo ustvarjeno 
delili oziroma trošili. Ob tem je 

stavlja pravice in dolžnosti pri 
odločanju, dohodku tudi ta-
krat, ko zapušča meje delovne 
organizacije in zavezuje delavca 
na najbolj smortno gospo-
darjenje tudi izven področja 
proizvodnje. 

Glede na to, da smo organi-
zacija posebnega družbenega 
pomena, iščemo rešitve, ki 
bodo ustrezale združenemu 
delu v sedanjem rudarsko elek-
troenergetskem kombinatu in 
ki bodo usklajene s širšo druž-
beno skupnostjo, tako občino 
kot republiko, bomo pri obli-
kovanju ustreznejših organiza-
cijskih oblik posvečali vsebini 
največjo pozornost. To pomeni, 
da bomo izhajali iz ciljev, ki so 
bili jasni že pred združitvijo v 
rudarsko elektroenergetski 
kombinat in upoštevali vse bolj-
še rešitve, ki jih prinaša zakon 
glede samoupravljanja in druž-
benoekonomskih odnosov ki 
nato tudi ostale interese, ki so 
prisotni v odnosih med te-
meljnimi organizacijami zdru-
ženega dela. 

stvari še niso bile izdelane, in 
pokazal, kako te odnose urejati, 
da se ne bi pretrgali. Dal je neke 
vrste spodbudo za še odgovor-
nejše in hitrejše tozdiranje tam, 
kjer so bili za to pogoji, pa ni 

Ivo Kladliček 

bilo dovolj energije, da se to 
izvede. Ob vsem tem smo sledili 
cilju, da se v delitev dohodka 
vključujejo enakopravno vsi 
tisti, ki ga dejansko ustvarjajo. 
Toda ne prek nekih pogodbenih 
obveznosti, ampak že s samo-
upravno organiziranostjo in na 
takšen način oblikovanih odno-
sov. 

Velika vrednost zakona se 
kaže v tem, ker bolj jasno po-
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Naš gospodarski trenutek 
V preteklem in na začetku letošnjega leta smo večkrat 

razpravljali o oceni trenutnega gospodarskega položaja 
in o naših prihodnjih razvojnih nalogah. Večkrat smo se 
dogovorili o tem, kako in kdaj bomo začrtane skupne 
naloge uresničili. 

Krepko smo že zakoračili v prvo leto novega srednje-
ročnega razvojnega obdobja. Ob obeh nosilcih doseda-
njega razvoja naše Šaleške doline, energetiki in predelo-
valni industriji, začenjamo razvijati nove dejavnosti, 
najprej gradbeništvo. 

Pričujoči pogovori oz. izjave naj pomagajo ponazoriti 
gospodarski trenutek občine Velenje. 

SOZD Gorenje 
danes in jutri 

Srečanje z generalnim direktorjem SOZDi Gorenje, 
Ivanom Atelškom: 

Gorenje postaja vse pomembnejši dejavnik razvoja, ne samo 
pri nas pač pa tudi na tujem. Nove pobude in načrti se porajajo 
tako rekoč iz dneva v dan. » -

Ko smo se te dni pogovar-
jali z generalni direktorjem 
sestavljene organizacije zdru-
ženega dela Gorenje, Ivanom 
Atelškom, je znova podčrtal 
poglavitno razvojno hotenje 
Gorenja — s specializacijo in 
notranjo delitvijo dela zago-
toviti optimalne ekonomske 
rezultate. Načrti zadevajo 
tako povečanje proizvodnje 
kot izboljšanje tehnologije, 
specializacijo programov ter 
optimalizacijo prodaje. Ob 
tem napovedujejo nekatere 
nove organizacijske oblike, 
povezane na osnovi skupnega 
prihodka. 

S srednjeročnim planom so 
si v Gorenju zadali zahtevne 
naloge. Delovmi ljudje so s 
sprejemom srcednjeročnih pro-
gramov razv<oja že zastavili 
prihodnjo usmeritev. Zdaj pa 
je treba načrte, sprejete ob-
veze, konkretizirati. 

IN NOVOSTI? 

V načrtu je, da naj bi se 
gradbeništvo in spremljajoče 
dejavnosti v občini združile v 
delovno organizacijo, ki bi že 
leta 1980 dosegla 3 milijarde 
600 milijonov dinaijev celot-
nega dohodka. 

Druga novost zadeva pod-
ročje blagovnega prometa. 
Kot je povedal Ivan Atelšek, 
računajo, da naj bi Blagovni 
promet povezoval vse, ki so v 
SOZD Gorenje, pri nastopih 
na tržišču, doma in na tujem, 
opravljal pa naj bi tudi druge 
naloge za SOZD Gorenje. Ta 
delovna organizacija bi do-
segla leta 1980 blizu 11 mili-
jard dinaijev prometa. 

Sicer pa načrtujejo pospe-
šen razvoj tudi drugih pod-
ročij. Med že tradicionalno 
proizvodnjo velja še posebej 
opozoriti na razvoj dela elek-
tronike. 

VELENJE MORA DOBITI 
VELIKO ORODJARNO 

Gre tudi za to, da se bolje 
izkoristijo v prihodnje pred-
nosti, ki si jih je v dosedanjem 
razvoju ustvanlo Gorenje. Po 
besedah Ivana Atelška je ena 
od nalog TGO Gorenje, da 
uredi veliko orodjarno s sode-
lovanjem Rudarskega šolskega 
centra Velenje, ki bi krila 
potrebe SOZD Gorenje. Tako 
bi bila dana možnost za za-
poslitev več sto novih orod-
jarjev, ta velika orodjarna pa 
bi morala nuditi vse usluge, 

Pripravil: 
Mar jan Lipovšek 

REK VELENJE -
pomemben dejavnik razvoja 

Mirko Bizjak, dipl. inž., glavni direktor Rudarsko elektroenergetskega kom-
binata Velenje o položaju in razvojnih možnostih kombinata: 

od priprave načrtov do iz-
delave orodij- za pločevino, 
plastiko itd. * 

RAZVOJ GRADBENIŠTVA 

Še pomembnejši spričo 
vključevanja v širši jugoslo-
vanski in tudi drugi gospo-
darski prostor, je program 
gradbeništva. Tovarne bodo 
gradili po vsej Jugoslaviji, po-
vezovali pa bodo številne pn> 
izvajalce elementov in sestav-
nih delov. 

UVELJAVLJANJE NA TU-
JIH TRŽIŠČIH 

Gorenje si utira pota na 
tujih tržiščih na tri načine. 
Osnovna, že ustaljena pot je 
lastna distribucija s skladišči. 
To prakso, ki se je dobro 
obnesla v Zvezni republiki 
Nemčiji, Avstiji in Skandi-
naviji, bodo pospešeno uve-
ljavljali tudi vnaprej. Druga 
pot so delegati oziroma kon-
zorciji, ki jih ustanavlja Gos-
podarska zbornica. 

Za prihodnje pa naj bi bil 
najbolj stabilen način — po-
stavitev tovarn in proizvodnja 
s sestavnimi deli, izdelanimi v 
Gorenju. Na ta način zače-
njajo zdaj v Grčiji, priprav-
ljeni so načrti za tovarno v 
Gani, pripravljajo pa načrte za 
tretjo takšno tovarno v Iranu. 
Takšnih tovarn bo še več in 
kot zatrjuje Ivan Atelšek 
bodo tudi tako ustvarjeni po-
goji, da doseže Gorenje pred-
videni obseg izvoza v letu 

1980, kar pomeni, da se bo v 
primerjavi z letom 1976 pove-
čal kar za štirikrat. 

POTREBEN TUDI RAZVOJ 
D R U G E G A GOSPO-
DARSTVA 

Po besedah Ivana Atelška, 
generalnega direktorja SOZD 
Gorenje, moramo v občini 
Velenje v prihodnje na osnovi 
sprejetih programov razvijati 
tudi manjšo industrijo, ki bo 
spremljala razvoj nosilcev gos-
podarskega razvoja. Treba je 
naprej razvijati obrt, zgraditi 
hotel itd. 

Ob vsem tem pa ne gre 
pozabiti na celovit prihodnji 
razvoj, saj ni pomembna samo 
proizvodnja, pač pa je važen 
tudi družbeni standard. Se-
veda pa bo poglavitna naloga 
vseh, da dogovore in sprejete 
obveznosti tudi uresniču-
jemo! 

Rudnik lignita Velenje, ki obratuje že polnih sto let, se je 
začel pospešeno razvijati šele po osvoboditvi. Iz leta v leto se je 
proizvodnja povečevala. Zahvaljujoč zalogam lignita, kot goriva 
za proizvodnjo električne energije, so v Šoštanju postopoma 
gradili tudi termoelektrarno, ki ima zdaj že 410 MW instalirane 
moči. Potrebe po električni energiji pa so v Sloveniji v stalnem 
porastu. 

Velike zaloge lignita v šale-
ški kadunji so dale možnost, 
da smo februaija lani začeli z 
izgradnjo največjega bloka 
moči 335 MW, tako imeno-
vane Termoelektrarne Šoštanj 
4. Tako bomo imeli ob koncu 
leta 1977 kar 745 MW insta-
lirane moči v termoelektrarni 
v Šoštanju oziroma v okviru 
Rudarsko elektroenergetskega 
kombinata Velenje. 

Izgradnja novega elektro-
energetskega objekta pa terja 
nenehno povečevanje proiz-
vodnje premoga, ki ga zdaj, 
pri instalirani moči 410 MW v 
Šoštanju, sami koristimo 
okrog 70 %. Ko pa bo zgra-
jena še Termoelektrarna Šo-
štanj 4, to se pravi ob koncu 
prihodnjega leta oziroma v 
začetku leta 1978, pa bomo 
porabili sami okrog 4,200.000 
ton lignita, 300.000 ton ga 

bomo poslali ljubljanski To-
plarni, tako da ga bomo po-
rabili za proizvodnjo elek-
trične energije skupaj 
4,500.000 ton oziroma okrog 
95 % vse proizvodnje. 

To pa pomeni, da se bo po 
letu 1978 pojavljal Rudarsko-
elektroenergetski kombinat 
Velenje, to je Rudnik lignita 

in Termoelektrarna* 
kot enovit proizva-

jalec primarne in sekundarne 
energije, se pravi premoga in 
električne energije. Produkt, s 
katerim se bo Rudarsko elek-
troenergetski kombinat Ve-
lenje pojavljal na tržišču, bo 
kWh električne energije, ne pa 
premog. 

Z dosedanjim razvojem 
smo lahko in moramo biti 
zadovoljni. Slovenija je z Ru-
darsko elekroenergetskim 
kombinatom Velenje dobila 
pomembnega proizvajalca 
električne energije, saj bo 
kombinat kril kar 40 % vseh 
slovenskih potreb po elek-
trični energiji. 

Povečanje proizvodnje na 
4,700.000 ton letno ter iz-
gradnja Termoelektrarne Šo-
štanj 4 predstavlja več ali 
manj končno proizvodnjo 
tako premoga kot električne 
energije v okviru Rudarsko 
elektroenergetskega kombi-
nata Velenje. Naša naloga bo 
zdaj, da to proizvodnjo za-
držimo za naprej vse do leta 
2000, se pravi za nadaljnjih 
25 let. 

Ker pa imamo v Šoštanju 
dva bloka z več kot četrtsto-
letno življensko dobo, bomo 
morali v prihodnjih letih po 
vsej verjetnosti pristopiti k 
zamenjavi zastarelih blokov 
ter zmogljivosti zaokrožiti na 
okrog 100 MW, se pravi, da bi 
imela po letu 1980 termoelek-
trarna v Šoštanju okrog 800 
MW instalirane moči. 

Napačno bi bilo pričakovati, da 
je mogoče tudi vnaprej povečevati 

proizvodnjo, kot smo jo dosej. 
Naša poglavitna razvojna naloga 
je, kot sem že poudaril, da proiz-
vodnjo 4,700.000 ton, ki jo bomo 
dosegli čez leto, dve, zadržimo 
najmanj do leta 2000. 

Hkrati z gradnjo Termoelek-
trarne Šoštanj 4 povečujemo pro-
izvodne zmogljivosti Rudnika lig-
nita Velenje na 4,700.000 ton 
letno. Že leta 1977 pa moramo 
začeti z novimi vlaganji v jami, ki 
jih bodo nadaljevali še po letu 
1980, veljala pa bodo po sedanji 
oceni milijardo dinaijev. Ta vla-
ganja so potrebna, da bi lahko 
zadržali za prihodnjih 25 let proiz-
vodnjo 4,700.00 ton lignita. To se 
pravi, da moramo usposobiti za 
proizvodnjo Steber 16, kjer je 
okrog 70 milijonov ton zalog lig-
nita, da bi lahko krili izpad proiz-
vodnje Stebra 8. 

Nadaljevati moramo z zagotav-
ljanjem lignita za proizvodnjo 
električne energije. To je prav 
tako pomembna naloga, kot iz-
gradnja Termoelektrarne Šoštanj 4 
in povečanje zmogljivosti proiz-
vodnje lignita na 4,700.000 ton 
letno. 

Z oblikovanjem Rudarsko elek-
troenergetskega kombinata Ve-
lenje, to je z združitvijo Rudanika 
lignita Velenje in Termoelektrarne 
Šoštanj so bili ustvaijeni pogoji za 
kar najtesnejšo povezanost rud-
nika in termoelektrarne. Naša na-
loga je, da ustvarimo dohodkovno 
vez med TOZD Rudnika lignita 
Velenje in med šoštanjsko termo-
elektrarno, v okviru katere bo 
treba slej ko prej tudi poglobiti 
samoupravljanje. Rudarsko elek-
troenergetski kombinat Velenje 
povezuje celotno energetsko gos-
podarstvo Šaleške doline, in če je 
temu tako, je treba na tej osnovi 
izoblikovati tudi dohodkovno po-
vezanost, ki je nujna na vsej črti, 
od proizvodnje premoga pa vse do 
proizvodnje električne energije. 
Prepričan sem, da bi bili ob uve-
ljavljenih dohodkovnih vezeh re-
zultati gospodarjenja Rudarske 
elektroenergetskega kombinata 
Velenje še boljši 

Skupni program e o 
Izjava Janeza Basleta, glavnega direktorja GIP Vegrad: 

V Gradbenem industrijskem podjetju Vegrad Velenje 
smo si v srednjeročnem razvojnem programu zastavili za 
cilj industrializacijo vseh vrst gradenj. Zavedamo se na-
mreč, da je prehod na industrijsko gradnjo nujnost, ker 
bo le tako mogoče zadostiti zahtevam po cenejši, kvali-
tetnejši in hitrejši gradnji stanovanj in drugih objektov. 

Ker pa je ta naloga zelo za-
htevna in je potrebno obsež-
no razvojno delo in veliko 
sredstev je povezovanje na 
tem področju nujno. Znana 
je proizvodna in razvojna us-
meritev sestavljene organi-
zacije združenega dela Gore-
nje, ki v okviru programa 
DOM razvija gradbeni pro-
gram s poudarkom na in-
dustrializaciji. Združitev 
dela in sredstev za uresniči-
tev tega programa tako po-
staja za obe organizaciji mož-

nost, da s povezovanjem in-
dustrijske tradicije in grad-
beniških izkušenj hitreje 
realizirata zastavljeni cilj. 

Za dosego skupnega cilja 
je predvidena ustanovitev 
nove organizacije združene-
ga dela Gorenje - Gradbena 
industrija, v katero se bodo 
združili Gradbeno industrij-
sko podjetje Vegrad Velenje 
s tozdoma Gradbena opera-
tiva in Gradbena industrija, 
nadalje Gorenje - Lesna Šo-
štanja, TGO Gorenje - tozd 

Gradbeni elementi in Sploš-
no gradbeno podjetje Grad-
benik Ljubno. V prihodnjem 
letu se bo v Selu začela pro-
izvodnja prostorskih ele-
mentov (celic) za stanovanj-
ske in druge objekte, kar je 
že rezultat skupnih prizad-
evanj. Ta proizvodnja bo 
nato organizirala kot poseb-
na temeljna organizacija 
združenega dela v okviru 
nove organizacije združene-
ga dela. 

Za odločanje o upraviče-
nosti združitve v novo orga-
nizacijo združenega dela je 
že sestavljen ekonomski ele-
borat, ki prikazuje ekonom-
ske učinke združitve. Po iz-
računih se bo celotni doho-

dek delovnih kolektivov z 
vključitvijo novih progra-
mov in boljšim izkorišča-
njem obstoječih zmogljivosti 
povečal od 920 milijonov di-
narjev v letu 1976 na 2 mili-
jardi 440 milijonov dinaijev 
v letu 1980, število zaposle-
nih se bo povečalo od 2.371 v 
letu 1976 na 5.077 v letu 
1980, povečala se bo produk-
tivnost, rentabilnost in eko-
nomičnost poslovanja. 

Predvideni učinki združe-
vanja bodo rezultat zlasti 
uvajanja novih programov 
in dopolnjevanja obstoječih 
programov, boljšega izkori-
ščanja notranjih rezerv, 
enotne poslovne politike in 
enotnega nastopa na tržišču, 
tako domačem kot zuna-
njem. Skratka - iz elaborata 
je razvidno, da bo z združit-

vijo v organizacijo združene-
ga dela Gorenje - Gradbena 
industrija zaradi realizacije 
skupnega programa omogo-
čen hitrejši in stabilnejši raz-
voj in s tem zagotovljena 
večja socialna varnost zapo-
slenih. 
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Še veliko manjka 

KO PRAZNUJE BORUT PUŠNIK ROJSTNI DAN, 
SE POGOVARJAJO O DNEVU REPUBLIKE 

Moje delo je učenje 

Vsem naročnikom in bralcem »Našega časa«, 
poslušalcem Radia Velenje in sodelavcem 
ter vsem delovnim ljudem in občanom 
čestitamo k prazniku republike! 

Center za informiranje, propagando 
in založništvo 

VELENJE 

V Bevčah so letos dogradili dva stanovanjska bloka, 
v katerih je 108 stanovanj. Skupaj zavzemata 3089 
kv. metrov površine. Velenje je na ta način pridobilo 
30 garsonier, 44 dvosobnih stanovanj in 34 trosobnih 
stanovanj. Stanovanja so kupile delovne organizacije 
naše občine, gradilo pa jih je gradbeno industrijsko 
podjetje Vegrad Velenje. 

• MATILDA GROBELNIK SE JE RODILA LETA 1943 

jo, kaj ji to pomeni. Dejala 
je: »Ko sem bila še majhna, 
j e bilo naše življenje težko. 
Na vsakem koraku smo se 
srečavali s težavami. Tudi 
ko se je končala vojna, je 
bilo hudo. Dežela je bila 
opustošena in vsega je 
manjkalo. Pogosto riismo 
imeli niti hrane. In danes. 
Imamo vse, kar hočemo. 
Moram reči, da nam je zelo 
lepo. Ko s e j e rodila J e bila 
ustanovljena tudi naša do-
movina, ki je bila takrat 
bedna, danes pa je čisto 
drugačna. Res smo lahko 
zadovoljni.« 

Matilda se spominja, 
kakšno je bilo Velenje ta-
koj po vojni. Nikjer ni bilo' 
sledu o kakšnem mestu. 
Bilo je samo polje. Spomi-
nja se tudi, kako so njeni 
starši pomagali pri obnovi 
tega kraja. Vsfeh del so se 
lotevali z udarniškimi akci-
jami, ki so se jih domačini 
v velikem številu udeleže-
vali. Vsi so bili pripravljeni 
delati za lepše Velenje in 
Matilda pravi, da jim je to 
tudi uspelo, naša naloga pa 
je, da mesto še izboljšamo, 
da ga ohranimo lepega. 

Sploh je pa Matilda Gro-
belnik zadovoljna. Na Ko-
novem živi z družino. Ima 
tri in pol letno hčerko, ki ji 
je po delu v veliko veselje. 

k o praznuje Borut Pušnik svoj 
rojstni dan in povabi prijatelje na 
torto, se pogovarjajo tudi o tem, 
kako se je rodila naša domovina. 
Zelo radi preberejo o tem tudi kaj 
iz knjig. Posebno pa to zanima 
Boruta, ki je zelo ponosen, da 
praznuje rojstni dan takrat, ko je 
dan republike. Kljub temu, da je 
še zelo majhen, je vedel o tem 
zgodovinskem dogodku zelo veli-
ko. Pri tem pa mu je pomagala 
stara mama. Borut pa je prepričan, 
da bo vedel še več, ko se bodo o 
tem učili v šoli. Tovarišica jim je 
že obljubila, da bodo obravnavali 
tudi to. 

Sicer pa je Borut priden fantič. 
Ko pride iz šole, najprej napiše na-
logo, se nauči, rad se malo poigra, 
nato pa bere. Povedal je, da ga 
zelo zanimajo partizanske zgodbi-
ce. Najraje ima tiste o mulah. Z 
njim so zadovoljne tudi učiteljice, 
pohvali pa ga tudi stara mama. 

Ob koncu pogovora je Borut 
Pušnik obljubil, da bo še naprej 
tako priden, da se bo pridno učil, 
saj se zaveda, da s tem služi do-

Rojena je bila le nekaj 
dni pred drugim zaseda-
njem AVNOJ v Stari vasi. 
Njena mati je bila podna-
jemnica pri Kvartičevih, 
oče pa je bil takrat v Zida-
nem mostu. Že ko je bila 
majhna, je začutila težko 
življenje. Kot majhna dek-
lica se je srečavala z vojni-
mi grozotami. 

Po zaključku osnovne 
šole, se je zaposlila v celjski 
bolnišnici, nato pa je v 
Ljubljani končala šolo za 
bolničarke. Kasneje se je 
preselila v Velenje, kjer 
dela v zdravstvenemu 
domu že trinajsto leto. 

Matilda Grobelnik se je 
rodila istega leta kot naša 
domovina. Vprašali smo 

Matilda Grobelnik 

movini. Ve, da je zdaj njegovo 
delo učenje, pridobiti ga želi čim 
več, saj bo tako nekoč dober dela-
vec. In kaj želi postati? Zelo rad 
ima letala. Med igračami ga siccr 
ni, ker vse takoj razstavi, zanima 
ga, kako so sestavljena. No, če se 
bo pridno učil, bo morda pilot. 

21. 7. so dobili Šoštanjčani nov zdravstveni dom. 
Nova zdravstvena postaja ima 1.500 kv. metrov povr-
šine, lekarna pa 200 kv. metrov. Tu so štiri sodobno 
urejene in opremljene splošne ambulante, dispanzer 
za žene in otroke, šolska ambulanta, tri zobne ambu-
lante z laboratorijem in prostori za dežurno službo. 

V Šoštanju bodo še v tem letu končali gradnjo treh 
stolpičev. V njih je 48 stanovanj, od tega blizu dvajset 
solidarnostnih. 

Borut Pušnik 

Rodili so sena dan republik 

29. novembra bodo v Topolšici predali namenu pre-
urejene prostore Planike, v kateri so uredili petnajst 
prostorov za polintenzivno nego in prostor za inten-
zivno nego. Sodobno bo opremljen tudi precej razšir-
jeni laboratorij. Po 29. novembru bodo prestavili bol-
nike internega oddelka iz Mladike v Planiko. Mladi-
ko pa bodo začeli preurejati v hotel B kategorije. Ob-
navljajo in razširjajo tudi restavracijo in bazen. 

Za dan rudarjev so na Rudarsko elektroenerget-
skem kombinatu Velenje odprli sodoben lokal, ki ima 
poleg samopostrežne restavracije, kjer je prostora za 
120 ljudi, in kavarne, ki lahko sprejme 180 gostov 
tudi kegljišče, z bifejem in teraso s 160 stoli. Z iz-
gradnjo tega objekta so na velenjskem kombinatu re-
šili vprašanje prehranjevanje rudarjev, zlasti tistih, ki 
delajo v popoldanski izmeni in popoldne ter zvečer 
niso imeli kje jesti. 

Mineva triintrideset let, kar je bila v malem bosanskem 
mestu Jajcu ustanovljena nova Jugoslavija. Takrat so v na-
ših krajih divjali najhujši boji, vendar so bili naši borci pre-
pričani, da bodo svobodo kmalu izborili. Že takrat so skle-
nili, da bo nova Jugoslavija organizirana drugače, da bo to 
socialistična, federativna republika. Svoboda je kmalu na-
stopila. Bilo je pa zelo veliko dela. Opustošeno deželo je 
bilo potrebno obnoviti. To nam je v teh letih že zelo uspelo, 
vendar pa z uspehi, ki smo jih dosegli še vedno ne moremo 
biti zadovoljni. Iz leta v leto se borimo, da bi bila naša de-
žela še lepša, da bi dosegli še boljše rezultate, z eno besedo, 
da nam bi bilo lepše. 29. november — dan republike pro-
slavljamo z delovnimi zmagami. 

In kaj menijo o 29. novembru - dnevu republike občani, 
ki praznujejo tega dne rojstni dan, ali pa so bili rojeni leta 
1943, ko je bila ustanovljena naša domovina? 

SILVA PEČNIK O 29. NOVEMBRU 

Sedemnajst let po usta-
novitvi nove Jugoslavije, 

, se je rodila Silva Pečnik. 
Ko praznuje rojstni dan, se 
večkrat zamisli. Preleti, kaj 
vse je dosegla v svojem 
življenju, preleti tudi tisto, 
kaj je dosegla naša domo-
vina, naše mesto. 

Rojena je bila v Velenju. 
Ko je bila še otrok, to sploh 
še ni bilo pravo mesto. Vse 
kar je bilo, je bilo staro Ve-
lenje, pa še nekaj hiš v bli-
žini Tržnice. Potem pa se je 
spreminjalo iz leta v leto. 
Nastajalo je pravo mesto. 
Ko je končala osnovno 
šolo, s e j e izučila za šiviljo, 
nato je delala v Modnem 
salonu, kasneje pa se je za-
poslila v tovarni gospodinj-
ske opreme Gorenje. 

Silva Pečnik pravi, da smo v 
Velenju v tem času, kar se spomi-
nja, res pridobili zelo veliko, trdi 
pa tudi, da smo precej izgubili. Še 
pred nekaj leti je bilo Velenje bolj 
čisto kot je sedaj. Ko so ljudje de-
lali udarniško, so udarniško olep-
ševali mesto. Tako ni nikomur 
prišlo na misel, da bi vrgel papir 
ali kak drug odpadek na tla. Da-
nes pa je tega že vse preveč. Naše 
mesto je lepo, vendar pa se sreču-
jemo še s tolikimi nerešenimi 
vprašanji. Velik del žena je zapo-
slenih, v vzgojno varstvenih usta-
novah pa je zajet le majhen delež 
otrok. Tako se večina žena našega 
mesta srečuje s problemom varst-

va otrok. Silva Pečnik je prepriča-
na, da bi morala družba to rešiti, 
saj bi moral biti deležen pravilne 
vzoje prav vsak otrok. Njen štiri-
letni sin Gregor sicer obiskuje 
vzgojno varstveni zavod že od 
drugega leta, vendar pa se Silva ne 
more odločiti, da bi imela še enega 
otroka, ki ga v resnici zelo želi, saj 
se zaveda, da se bo takoj srečala s 
problemom varstva. Gregorja soji 
do drugega leta pazile sosede. 

Prav tako misli, da bi morali v 
naši občini storiti več na področju 
osnovnega šolstva. Vidi, kakšne 
so prednosti celodnevne šole. 
Sploh misli, da je v Velenju za 
mladino premalo poskrbljeno, saj 
nima niti primernega prostora, 
kjer bi se zbirala. 

Drugače pa je Silva Peč-
nik z življenjem v Velenju 
zadovoljna. Zaveda pa se, 
daje treba še veliko naredi-
ti. 

Silva Pečnik 



• O TEM, KAKŠNO JE BILO VELENJE NEKOČ IN DANES, SMO SE POGOVARJALI Z NEKATERIMI GRADITELJI VELENJA 

wsmm. 

V E L E N J E S M O G R A D I L I 
Z U D A R N I Š K I M D E L O M 

Velenje je bil trgovski center za vzhodni del doline. Tržani so se 
ukvaijali povečini z obrtjo, toda tudi zemlje niso zanemarjali. 

Že pred vojno se je čutil v Velenju vpliv premogovnika. 
Po osvoboditvi pa se je vsa dolina prerodila iz fevdalno 

kapitalističnih družbeno gospodarskih odnosov v socialistične. 
Izraz industrijskega prebujanja je novo Velenje . . . 

IVO JAMNIKAR O UDARNIŠKEM DELU 

ZAČELI 
SMO Z DNA 

V začetku, takoj po osvo-
boditvi, ni bilo tukaj skoraj 
nič. Ni bilo ljudi, ne stano-
vanj. Bilo je le nekaj barak 
in premog v jami. In bila je 
tudi zastarela tehnologija iz-
kopavanja, skoraj neupo-
rabna in nerentabilna. Vse je 
bilo potrebno začeti z dna — 
od temeljev. Predvsem pa 
poiskati ljudi, ki so bili na 
eni strani strokovno uspo-
sobljeni, na drugi strani pa 
se pripravljeni angažirati 
tudi pri gradnji novega 
mesta. 

Že takrat smo se zavedali 
da je potrebno ob povečani 
produktivnosti rudarju nu-
diti čim več. Vendar pa za 
vse naše načrte ni bilo do-
volj denarja, zato smo se 
tudi sami vključili z udar-
niškim delom. Tisoče in ti-
soče ur in kapelj znoja je 
bilo potrebnih za to, kar 
imamo danes. In skoraj ni 
bilo človeka, ki bi stal ob 
strani. Rudarji, otroci, 
starci, žene, vsi so pomagali 
po svojih močeh in čas ni bil 
vprašanje. 

Regulirali smo strugo 
Pake, uredili kotalkališče, je-
zero, igrišča, številne ce-
ste . . . pa kaj bi naštevali 
preveč je bilo vseda. Kadar 
so stvari prav zastavljene, cilj 
jasen in je tu še volja, se 
lahko z malo denarja naredi 
mnogo. Takšen primer lahko 
nudi tudi Velenje. Rezultati 
dela so prisotni, rudar pa je 
dobil mesto v družbi, ki mu 
pripada. 

Ob tem razvoju pa so 
nastajale in rasle tudi druge 
delovne organizacije, kajti že 
takrat smo mislili na čas, ko 
bo premog izčrpan in bodo 
druge gospodarske panoge 
preprečile stagnacijo naše 
doline. 

Kljub standardu, ki smo 

ga danes dosegli, pa menim, 
da bi bilo prav, ko bi tra-
dicijo udarniškega dela na-
daljevali, saj je tudi to poleg 
drugega oblika zbliževanja 
ljudi različnih struktur. No-
silec takšnih akcij pa bi mo-
rala biti povojna generacija. 
Mladi bi se morah še z več-
jim elanom in entuziazmom 

Ivo Jamnikar 

lotiti nalog, ki jih sodobni 
čas postavlja prednje. 

Vse prevečkrat danes 
ljudje mislijo, da tudi brez-
delje daje pozitivne rezul-
tate," pa ni tako. Delo je 
nujen del življenja in le z 
njim lahko dosežemo za-
stavljene cilje. Ob koncu pa 
bi poudaril, še, da bi ljudje 
morali bolj čuvati in nego-
vati to, kar imajo, kar je že 
ustvarjenega, obenem pa 
tudi dopolnjevati z novimi 
in novimi pridobitvami. 

• OTO MRAVLJAK: MLADI MCUAJO ZAČETO 
DELO NADALJEVATI! 

Stanovanja, 
šole, ceste... 

Ko se je vojna končala in 
smo se vrnili domov, je bilo 
tu veliko porušenega in uni-
čenega. Čim prej smo želeli 
usposobiti rudni , saj je to 
bila edina večja gospodarska 
baza v naši okolici. V za-
četku so nas seveda pestili 
številni problemi. Ni bilo 
materiala, ni bilo prevoznih 
sredstev, rudnik pa je bil v 
zelo slabem stanju. 

Sčasoma nam je vse to 
uspelo sanirati in ko so dela 
v jami stekla, smo začeli 
urejati tudi širšo okolico. 
Gradili smo stanovanja, šole, 
ceste, prodajalne . . . po-
trebe pa so vedno bolj rasle. 
Organizirali smo številne de-
lovne akcije in le redki so 
bili, ki so se jim izmikali. 
Sicer pa to je bilo za nas in 
naše otroke in boljše, bolj 
urejeno okolje, je bilo tudi 
pogoj za uspešnejše delo, za 
večjo proizvodnjo. 

Ko danes pridejo mladi v 
Velenje, jim je vse samo-
umevno. Mislijo, da je to, 
kar jim danes mesto nudi, 
kar vidijo, zraslo kar tako. 

Mi pa, ki smo tu že doigo in 
se še spominjamo začetkov 
razvoja, vemo, kakšna odre-
kanja so bila tu — pa vendar, 
ko danes pogledamo nazaj, 

Oto Mravljak 

lahko rečemo lepa, uspešna 
odrekanja. 

To pa kar danes imamo je 
potrebno vzdrževati, in ču-
vati ter vključiti mlade in jih 
vzgojiti tako, da bodo za-
četo delo nadaljevali. 

LOJZE HOLEŠEK: SPOMINI NA PRVA LETA 
V VELENJU 

Vložili smo 
veliko truda 

V Velenje sem prišel leta 
1950. Tu je bil takrat maj-
hen, primitiven rudnik. Me-
sta še sploh ni bilo. Bile so le 
vasi kot Stara vas, Pesje . . . 
v dolini je bilo še zelo raz-
vito kmetijstvo. Toda po 
letu 1975 se je rudnik začel 
naglo razvijati. Iz Amerike 
smo pripeljali prve transpor-
terje ter začeli uvajati tudi 
drugo tehnologijo. Produk-
tivnost je naglo rasla. 

Ob takšnem razvoju se je 
pojavilo tudi vprašanja stan-
darda. Potrebna so bila nova 
stanovanja, šole, tovarne . . . 

Za številne želje, ki smo 
jih takrat hoteli uresničiti v 
čimkrajšem roku, ni bilo do-
volj denarja. Zato smo začeli 
z udarniškimi akcijami, da bi 
si uredili čim boljše živ-
ljenje. Skoraj vsi smo bili 
enotnih misli in zato smo 
lahko z malo sredstev in v 
kratkem času uspeli urediti 
tisto, kar bi še dolgo čakalo 
na svoj trenutek. 

Globoko sem prepričan, 
da bi z malo več angaži-
ranosti, sodelovanja in pove-

zanosti ne smelo biti tako 
težkih problemov, ki se ne 
bi dali rešiti. Ob pomoči 
drug drugemu, s pogledom 
nazaj in stvarnim progra-
mom bi bih ljudje tudi danes 

Lojze Holešk 

pripravljeni sodelovati v de-
lovnih akcijah. 

Zavedati se moramo, da je 
tisto, kar je bilo že zgrajeno in 
ustvaijeno, potrebno čuvati. 
Vse, kar danes imamo, je bilo 
pridobljeno s trudom in ne bi 
bilo prav, ko bi to pozabili. 

OBIŠČITE 
II. VELENJSKI NOVOLETNI 
POTROŠNIŠKI SEJEM 
v Rdeči dvorani Velenje od 15. do 20. decembra 1976. 

Ugoden nakup novoletnih daril! 
Sejemski popust! 

rdeča dvorana velenje 

Velenje nekoč Velenje danes 



Ligaska t e k m o v a n j a 

Elektra - Vrhnika 89:71 

V tretjem kolu slovenske košarkar-
ske lige so košarkarji šoštanjske Elek-
tre doma premagali Vrhničane z re-
zultatom 89 : 71 (39 : 39). 

Začetek tekme je pripadel domači-
nom, ki so kmalu vodili z 9 točkami 
razlike, predvsem po zaslugi izrednih 
akcij Mliša, kije v kratkem času dose-
gel 10 košev. Gostje so z dobro igro 
razliko počasi zmanjševali in v 17. mi-
nuti rezultat izenačili na 35 : 35 ter do 
odmora obdržali ravnotežje. To jim je 
uspelo še prve minute po odmoru, 
nato pa so povsem odpovedali pri me-
tih na koš. Šoštanjčani so izkoristili 

• ODBOJKA 

negotovost gostov in z lepimi akcija-
mi povečali razliko v koših ter tako 
zasluženo dosegli visoko zmago. 

Največ košev so dosegli: J. Jošt 27, 
Polovšak 15, Hliš 14 in Jerič 11. 

R Ž. 

Lestvica po 3. kolu: 

Domžale 
Dolenjska 
Elektra 
Trnovo 
Fructal 
Jesenice 

0 279:201 6 
1 238:214 4 
1 243:226 4 
I 251:235 4 
I 252:246 4 

Mislinjčanov 
Odbojkarji so pričeli tekmovanje v 

slovenski odbojkarski ligi - moški in 
ženski. 

V letošnji tekmovalni sezoni nasto-
pa tudi ženska in moška ekipa Misli-
nje. Tekme v katerih so Mislinjčani 
gostitelji, igrajo v Velenju v telovad-
nici Rudarskega šolskega centra. 

V prvem kolu so se pomerili z od-
bojkarji iz Jesenic. 

V srečanju moških so po izenačeni 
borbi zmagali Mislinjčani z rezulta-
tom 3:2. Prvi set so gladko dobili s 
15:2, v drugem pa so gostje izenačili s 
12:15, tretji set so zlahka dobili doma-
čini 15 :4, v petem odločilnem setu so 

zmagali domačini po veliki borbi z re-
zultatom 17:15. 

V moštvu Mislinje sta se posebej 
izkazala Klemene in Tone Zaje. Igrali 
pa so še: Oder, B. Zaje, Pačnik, Založ-
nik, Polenik, Kotnik in Tisnikar. 

V tekmi med ženskima ekipama pa 
so zmagale odbojkarice Jesenic z re-
zultatom 3:1. Prva dva seta so dobile 
gostje brez težav 15:1 in 15:7. V tret-
jem setu so jih domačinke presenetile 
in zmagale 15:10, vendar so v četrtem 
setu izkušnejše gostje zanesljivo zma-
gale. 

Igrale so: A. Gros, D. Gros, Založ-
nik, Drobnič, Sušnik, J. Sinrajh, D 
Sinrajh. 

ŠAH 
V šahovskem srečanju 

delavcev zunanje trgovine 
Gorenje - Velenje so šahi-

sti Uvoza premagali Izvoz 
z rezultatom 74,5 : 24,5. 

Pri zmagovalcih sta bila 
najuspešnejša Silan in Pi-
stotnik, pri premagancih 
pa Golob. R. LAH 

• STRELJANJE 
V počastitev 50. letnice strelstva v 

Kranju je bilo tekmovanje strelcev s 
standardnim zračnim orožjem. Sode-
lovalo je 7 ekip. V streljanju s pištolo 
so zmagali Velenjčani 1439 krogov 
pred Kranjem 1434. Med posamezni-
ki je bil prvi Rajko Srdič (Velenje) 373, 
pred Francem Petemelom (Olimpija) 
365, četrti pa je bil Hinko Bola 364. V 
streljanju s puško so Velenjčani za-
sedli 5. mesto. 

V povratnem srečanju strelcev Slo-
venj Gradca in Velenja so bili boljši 
Slovenj Gradčani in zmagali z rezulta-
tom 1456:1424 krogov. Pri posamez-
niku je bil najboljši Dušan Saleznik 

(Slovenj Gradec) 373; Dušan Perhač 
(Velenje) 368 krogov. 

V invalidski reprezentanci Sloveni-
je, ki je nastopila na medrepubliškem 
srečanju v Jajcu, sta nastopila tudi 
Hinko Bola in Valentin Jurovič. Zma-
gala je ekipa Hrvatske 706 krogov 
pred Slovenijo 691 krogi. 

V Ptuju je bilo spominsko tekmo-
vanje v streljanju s pištolo »DRU-
LOV« za »Lackov memorial.« V kon-
kurenci mladincev so zmagali Velenj-
čani 803 kroge pred Ptujem 712 kro-
gov. 

Med posamezniki sta bila najboljša 
Velenjčana Rojko Srdič 274 in Vinko 
Trinkaus 273 krogov. 

Zanimiv nogomet 
V Rdeči dvorani Velenje bo 3. decembra 1976 zanimivo srečanje no-

gometnih klubov Slovana iz Ljubljane in velenjskega Rudarja v malem 
nogometu. V medsebojnih tekmah se bodo srečali pionirji, mladinci, 
člani in veterani. Tekme se bodo pričele ob 13. uri. Prireditelj srečanja 
kolektiv Rdeče dvorane vabi ljubitelje nogometa. 

Cene vstopnic: otroci 5,- din, odrasli 10,-dinarjev. 

KINO 
26. I I . - pe t ek ob 17. 30 in 19. 30, 
španska komedija, PET BLAZIN 
ZA ENO NOC. 
27. 11.-sobotaob 17. 30in 19. 30 
ameriški barvni film, ROJENI 
DA ZGUBLJAJO 
Režija: T. C. Frank. Igrajo: Eliza-
beth James, Tom Laughlin 
28. II - nedelja ob 17.30 in 
19. 30, ameriški barvni film RO-
JENI DA IZGUBLJAJO 
29. 11 , - ponedeljek ob 17. 30 in 
19. 30, angleški vojni film, ORLI 
NAD LONDONOM 
Režija: Enzo C. Castellari. Igrajo: 
Frederick Stafford, Van Johnson 
Stafford, Van Johnson 
30. 11.-torek ob 17. 30 in 19.30, 
ameriški vestem PREŠTF.J NA-
BOJE. 
Režija: VViliam A. Graham. Igra-
jo: Cliff Potts 
1. 12. - sreda ob 17. 30 in 19. 30, 
ameriški vestem PREŠTEJ NA-
BOJE. 

KINO ŠOŠTANJ 
27. 1 1 - sobota ob 19. 30, angle-
ški vojni film, ORLI NAD LON-
DONOM. 
Režija: Enzo C. Castelari. Igrajo: 
Frederik Staford, Van Johnson 
28.11. - nedelja ob 17 in 19. 30, 
jugoslovanski zgodovinski film, 
ŠTIRI DNI DO SMRTI 
Režija: Miroslav Jokič. Igrajo: 
Bert Sotlar, Pedrag Ejdus 
1 .12. - sreda ob 19. 30. italijanska 
drama, IGRA Z OGNJEM. 
Režija: Salvatore Samperi. Igrajo: 
Laura Antonelli, Turri Ferro 

KINO - DOM KULTURE 
29. 11 . - ponedeljek ob 20 uri 
KINO - DOM KULTURE VE-
LENJE jugoslovanski zgodovin-
ski filrrnŠTIRI DNI DO SMRTI. 
Režija: Miroslav Jokič. Igrajo: 
Bert Sotler, pedrag Ejdus 

OTROŠKA MATINEJA: 

KINO ŠOŠTANJ 27. II. ob 16 
uri. 
KINO - DOM KULTURE VE-
LENJE 28. 11. ob 10 uri, jugoslo-
vanski vojni film SOL. 

- Bojan JESENlCNIK, roj. 
1952, rudar iz Velenja, Šercerjeva 
c. inDragosava PAVLOVlC, roj. 
1957, konfekcionarka iz Velenja. 
Šercerjeva c. 

- Marjan GROFELNIK, roj. 
1954, vodovodni inšt. iz Lok in 
Marija VAOK, roj. 1958, dijakinja 
iz Braslovč 

- Vladislav DOL1NAR, roj. 
1955, delavec iz Velenja, Tomši-
čeva c. in Smiljana JURINEC, roj. 
1956, delavka iz Velenja, Čufarje-
va c. 

-Stanislav MURKO, roj. 1947, 
rudar iz Velenja, Celjska c. in Hil-
da BLAŽlC. roj. 1944, čistilka iz 
Velenja, Celjska c.-

- Rafael LOBNIK, roj. 1951, 
rudar iz Laz in Ema KACIČ, roj. 
1958, delavka iz Velenja, Kraig-
herjeva c. 

- Vekoslav BOROVNIK, roj. 
1954, rudar iz Silove in Olga 
BUNDERLA, roj. 1959, frizerka 
iz Silove 

- Jože ŠKET, roj. 1954, pečar iz 
Hrastovca in Irena JEHART, roj. 
1957, teh. risar iz Velenja, Fin-
žgarjeva 11 

- Nikola VLAJKOV, roj. 1952, 
delavec iz Velenja, Jenkova c. in 
Vilma PECOVNIK, roj. 1942, de-
lavka iz Velenja, Jenkova c. 

- Stanislav MIRTELJ, roj. 
1051. strojevodja iz D. Boštanja in 
Olga SLADIC, roj. 1954, konfek-
cionarka iz D. Boštanja 

- Jože SREBOTNIK, roj. 1952, 
električar iz Velenja, Kajuhova c. 
in Zlatka JELOVSEK, roj. 1957, 
uslužbenka iz Velenja, Kajuhova 

hotel oaka 

GOSTINSKO PODJETJE 

»PAKA« Velenje 
O B V E Š Č A 
vse cenjene goste, da smo pričeli s prodajo prostih mest 
ža silvestrovanje 1967-77 v vseh prostorih hotela »PAKA«. 
Poskrbeli smo, da vam bo prijetno. Zabavali vas bodo: 

— ansambel »TONETA KMETCA«, pela 
bosta Marija Kmetec in Jože Svajgl 
in 

- kvartet »BARMANI« 
Cena silvestrovanja po osebi znaša 350,— dinar-
jev. V tej ceni je vračunana sllvester večerja z 
aperltivom, spomlnček in zabavni aranžmanl. 

POHITITE Z NAKUPOM PFJOSTIH MEST. 

Rezervacije sprejema in prodaja prosta mesta: recepcija 
hotela »PAKA«, telefon (063) 851-220, vsak dan od 8. do 
21 ure VLJUDNO VABLJENI! 

Prodam parcelo za počit-
niško hišico v Letušu ob 
Savinji. Anton Steblovnik, 
Podgora 4, Šmartno ob 
Paki. 

Prodam osebni avto FIAT 
125 P, letnik 1975, prevože-
nih 16.000 km. Naslov v 
uredništvu. 

Prostor, primeren za koz-
metični salon, vzamem v 
najem. Naslov v uredništvu. 

Prodam dobro ohranjeno 
spalnico. Naslov v uredniš-
tvu. 

Opozarjam, da od Fera Gajška, 
Jenkova 5, Velenje, ne kupujete 
premičnin in nepremičnin, ker je 
premoženje v sodnem sporu. Marija 
Gajšek, Jenkova 5, Velenje. 

RUDARSKI ŠOLSKI CENTER 
V E L E N J E 

po sklepu 
delavskega sveta 

r a z p i s u j e 

Š T I P E N D I J E 
ZA ŠOLSKO LETO 1976/77 

ZA TOZD ELEKTOKOVINSKI 
OBRATI: 

1. DVE ŠTIPENDIJI na strojni 
tehniški šoli 
2. DVE ŠTIPENDIJI na fakulteti 
za strojništvo - II. stopnja 
3. DVE ŠTIPENDIJI na VEKŠ -
I. stopnja 
4. DVE ŠTIPENDIJI na VTŠ 
(elektro - jaki tok) - I. stopnja 

ZA TOZD PEDAGOŠKA DE-
JAVNOST: 

5. ENO ŠTIPENDIJO na fakulte-
ti za strojništvo - II. stopnja 
6. ENO ŠTIPENDIJO na fakulte-
ti za elektrotehniko - II. stopnja 
7. ENO ŠTIPENDIJO na FNT 
montanistika 
8. ENO ŠTIPENDIJO na Višji ru-
darski šoli 

Štipendije bodo podeljene po 
kriterijih družbenega dogovora o 
štipendiranju. 
. Štipendije za učence srednjih 
šol bomo podelili s I. septembrom 
1976, za študente pa s I. oktob-
rom 1976. 

Prošnje naj prosilci vložijo oz. 
pošljejo v 15 dneh po objavi na 
naslov: 
RUDARSKI ŠOLSKI CENTER -
SEKTOR ZA SPLOŠNO - KAD-
ROVSKE ZADEVE, VELENJE, 
PREŽIHOVA 3. 

R E S N I C A NE P O Z N A Č L O V E Š K E BOLEČINE, 

NE ČLOVEŠKEGA SRCA 

V soboto, 20. n o v e m b r a 1976, j e p r e z g o d n j e ž i v l j e n j s k o 

s p o z n a n j e pahn i lo v s m r t učenca 5 . e r a z r e d a 

Jožka Brunška 
Od sošolca in učenca s m o se poslovili v to rek , 23. n o 

v e m b r a 1976, na pokopal i šču v A n d r a ž u nad Po lze lo 

Učenci in delovni kolektiv 
osnovne šole Anton Aškerc Velenje 

Z A H V A L A 

ob izgubi našega dragega očeta in s tarega očeta 

JAKOBA DUŠAKA 
se iskreno zahva l ju j emo vsem sorodnikom, sosedom, 
p r i j a t e l j em in znancem, ki ste našega dragega očeta 
pospremil i na njegovi zadnj i poti, mu v slovo daro-
vali cve t je in vence, te r nam izrazili sožalje. N a j -
tople je se zahva l ju j emo dr. Ivanu Kra l ju za požr tvo-
valno zd rav l j en j e n jegove bolezni, tov. Pinter iču za 
poslovilne besede in pevcem za zapete žalostinke. 
Lepa hvala čč. duhovščini , S lavku Prazn iku za 

poslovilni obred in besede slovesa. 

Vsem še e n k r a t hvala. 

Velenje, 22. novembra 1976 

Žalujoči otroci 

OBČINSKA SKUPNOST SOCIALNEGA VARSTVA V E L E N J E 

Izvršilni odbor občinske skupnosti socialnega varstva občine Velenje 
ie na svoji 12. redni seji dne 22. 11. 1976 na podlagi 26. člena statuta ob-
činske, skupnosti socialnega varstva sprejel naslednje 

SKLEP 
o imenovanju članov strokovnega teama za evidentiranje invalidnih 

oseb v občini Velenje. 

Imenuje se strokovni team za evidentiranje invalidov oziroma inva-
lidnih oseb v občini Velenje. 

II. 
V strokovni team za evidentiranje invalidov oziroma invalidnih oseb 

se imenujejo predstavniki: 

1. SKUPNOST SOCIALNEGA SKRBSTVA 
Jelka FUŽIR 

2. SKUPNOST ZA ZAPOSLOVANJE (občinska izpostava):' 
Tatjana GROŠELJ 

3. SKUPNOST POKOJNINSKEGA INVALIDSKEGA ZAVARO-
VANJA: 

Maks PODLESNIK 

4. SAVINJSKO ŠALEŠKI ZDRAVSTVENI DOM 
Zala CESAR 

5. POSEBNA OSNOVNA ŠOLA 
Lea LUKIČ 

6. DRUŠTVO INVALIDOV: 
Edo CENTRIH 

7. RDECl KRIŽ: 
Tomo HUDOLETNJAK 

8. ZA ORGANIZACIJE ZDRUŽENEGA DELA: 
Albin MEDVED 
Boris MAGDIČ. 

III. 
Naloge strokovnega teama so, da evidentirajo vse invalidne osebe v 

občini Velenje, za katere je glede na njihovo strokovno in splošno izob-
razbo, preostalo zmožnost za delo in zdravstveno stanje verjetno, da se 
bodo v najkrajšem času toliko usposobile za ustrezno delo, da bodo lah-
ko opravljale vsaj polovico polnega delovnega časa. 

V evidenco je treba zajeti predvsem: 
- delovne invalide II. in III. kategorije, ki po predpisih skupnosti po-

kojninskega-invalidskega zavarovanja nimajo pravice do poklicne reha-
bilitacije, 
- nezaposlene invalide po evidencah zavoda za zaposlovanje, 

- invalide, ki prejemajo družbeno denarno pomoč, 
- mlajše invalide, ki so v dvomih za ostarele, 

invalide, ki pri kmetih in drugod opravljajo razna priložnostna dela 
in druge. 

Za opravilo te naloge sprejmejo člani strokovnega tema od skupnosti 
socialnega varstva evidenčne liste z vprašalniki in navodila za eviden-
tiranje. 

IV. 
Naloge i/. III. točke in zbirnik evidentiranih invalidov se izdela v treh 

izvodih do 30. novembra 1976 in se dostavi Občinski skupnosti social-
nega varstva. 

V. 
Sklep začne veljati takoj in se objavi v časopisu Naš čas, glasilu Infor-

mator kolektiva REK in Gorenje. 

Gradbeno industrijsko podjetje 

»VEGRAD« 
VELENJE 
o b j a v i j a prost i de lovni mest i 

SDS - SKUPNE SLUŽBE 

1. PRAVNIKA II. 
P O G O J I : k o n č a n a viš ja p r a v n a šola, zaže lena 
p r a k s a D v o s o b n o stano*vanje v roku 8 mesecev . 
O b v e z n a poskusna doba . 

TOZD GRADBENA OPERATIVA 

2. KV PARKETARJA 
P O G O J I : K V p a r k e t a r z u s t r ezno izobrazbo , lah-
ko i n t e rna 

P r o š n j e s p r e j e m a k a d r o v s k a s lužba 10 dn i po ob jav i . 
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Le še mesec dni nas loči od 
zaključka leta 1976. 

V organizacijah združenega 
dela pripravljajo prve ocene le-
tošnjega gospodarjenja, v pol-
nem teku pa so priprave za delo 
v letu 1977. 

Obiskali smo tovarno gospo-
dinjske opreme Gorenje Velenje 
in se pogovarjali z direktorjem, 
Slavkom Geratičem. 

Kakšne so prve ocene letoš-
njih dosežkov Gorenja: 

..Rezultati gospodarjenja v 
letošnjem letu so presenetljivo 
dobri, posebej, če jih primer-
jamo s položajem, v kakršnem 
smo bili še pred meseci V 
prvem polletju smo „proizva-
jali' izgubo, pravilne odločitve 
v tistem času pa imajo za posle-
dico, da v mesecu septembru 
izgube ni bilo več. Ob storjenih 
naporih pričakujemo uspeh, ki 
sicer ne bo takšen, kot smo ga 
načrtovali, bo pa kljub temu 
uspeh! 

To pa pomeni, da bomo do-
segli tako akumulacijo in amor-
tizacijo, ki zagotavlja možnost 
novih vlaganj v razširjeno repro-
dukcijo." 

Cilji za leto 1977? 
„Poglavitni cilji TGO Go-

renje za leto 1977 so: pove-
čanje proizvodnje, povečanje 
izvoza in nove naložbe. To so 
naloge, ki so med seboj kar 
najtesneje povezane. 

Naš bruto produkt poveču-
jemo v prihodnjem letu za no-
vih 25 %, kar je tudi naš sred-
njeročni plan letnega razvoja. 
To bomo dosegli s širjenjem 
proizvodnje. Pogoj za pove-

čevanje proizvodnje pa so na-
ložbe. 

Z največjim tempom za-
ključujemo investicijo v novo 
proizvodnjo televizorjev. Proiz-
vodnja v novih obratih, z novo 
najsodobnejšo tehnologijo, bo 
stekla po novoletnih praznikih, 
ki jih bomo izkoristili za konč-
ne montaže in selitve. Proiz-
vodnja televizorjev bo potem 
večja za okrog 20%. Raču-
namo z proizvodi zabavne elek-
tronike. Tehnično se na to že 
pripravljamo in računamo, da 
bodo te novosti na tržišču v 
drugi polovici prihodnjega leta. 
Nasploh pa bo za proizvodnjo 
televizorjev leto 1977 izredno 
pomembno. Barvni televizijski 
sprejemnik Gorenje, ki bo prišel 
na tržišče v drugi polovici pri-
hodnjega leta, bo izključni iz-
delek Gorenja, naših strokov-
njakov. Z njim bomo lahko 
nastopali na vseh tržiščih. 

Rekonstruiramo program za-
mrzovalnikov in hladilnikov in 

Slavko Geratič 

deloma širimo zanj pokrite po-
vršine. Vedeti moramo, da je 
naš hladilnik že zadeva, stara 
okrog 10 let, da so bili storjeni 
kvalitetni premiki v izdelkih 
gospodinjske tehnike. Zaradi 
zelo specializirane tehnologije 
nismo mogli sproti slediti do-
godkom na tem trgu, to pa naj 
bi dale temeljite tehnološke re-
konstrukcije. Računamo, da bo 
sredi prihodnjega leta stekel 
program „zamrzovlaniki 600", 
kot ga imenujemo. To bodo 
zamrzovalniki vertikalnih oblik 
vseh kombinacij, ki so danes 
znani na tržišču oz. ki bodo 
pomenili nov izdelek Gorenja, 
ki se vključuje v evropske di-
menzije, posebej kar zadeva ši 
rimo 600 mm. Sočasno bomo 
rekonstruirali današnji zamrzo-
valnik, in sicer bomo prešli iz 
melaminske izvedbe v ploče-
vinsko, kar bo omogočila nova 
tehnološka oprema, ki jo bomo 
začeli nameščati. 

Tretji korak naprej pa bo 
napredek v tehnologiji malih 
gospodinjskih aparatov. Posebej 
še zaradi pogodb z inozemskimi 
partnerji, z nekaterimi so skle-
njene za posamezne izdelke kar 
za 5 let, je treba proizvodnjo 
rekonstruirati, kupiti nove stro-
je, da bi lahko izpolnili pogod-
bene obveznosti. 

Skratka, to so obveznosti in 
naloge, ki so zapisane v planih 
tovarne gospodinjske opreme 
Gorenje Velenje za leto 1977. 
Na uresničevanje teh nalog, za 
katere se je kolektiv odločil že 
julija letos, se kar najsrbneje 
pripravljamo." 

• • • • a 

Rdeča 
dvorana 

GOSTINSKO PODJETJE 

»PAKA« Velenje 
PRIREJATA V 
RDEČI DVORANI V VELENJU 

Veliko silvestrovanje 
Zabavali vas bodo: 
- New Svving Ouartet 
- Oto Pestner 
- ansambel Bertija Rodoška 
- ansambel Fantje treh dolin 

REZERVACIJA IN PRODAJA VSTOPNIC: 

- v Rdeči dvorani Velenje 
- v Turističnem biroju Velenje 
- v hotelu Paka 
- pri Izletniku Velenje (na avtobusni postaji) 

Skupni sestanek 
Sestanek je bil izredno pester, saj se je razpravljalo o predlogih 

samoupravnih sporazumov in temeljnih planov SIS v občini za 
obdobje 1976-1980 in o predlogu dela za leto 1977. Tovariš Lado 
Zakošek je razložil ob predloga in na vsesplošno zanimanje sprego-
voril tudi o politiki štipendiranja. Končni sklep je bil, da se na to 
temo izvede problemska konferenca OK ZSMS, saj je potrebno to 
problematično stanje čimprej urediti. 

Program dela občinske skupščine je orisal Nestl Žgank in se hkrati 
povrnil v zgodovino razvoja Velenja. Poudaril je da je potrebno 
vključevati množico mladih, ki so nasledniki in nosilci nadaljnjega 
razvoja. 

Splošno mnenje je bilo, d a j e tovrstnih sestankov premalo, teme pa 
so preobširne. Nujno bi bilo problematiko podrobno reševati. To bi 
mlade aktivno vključevalo v družbeno dogajanje pri nas. 

Naslednja 3. seja predsedstva OK ZSMS bo v Šoštanju. Tu se bo 
predsedstvo soočilo s problemi in težnjami mladih Šoštanjčanov, ti 
pa se bodo srečali s problemi občinske konference ZSMS. 

FRANC OBLIŠAR 

• Kratki iz Šmartnega ob Paki 
Lovska organizacija iz Šmartnega ob Paki, v katero je včlanjenih 

60 lovcev, bo prihodnje leto slavila 30-letnico obstoja. Lovci so se 
dogovorili, da bodo 3. julija prihodnje leto pripravili proslavo z 
razvitjem prapora. Ob tej priliki bodo starejšim in zaslužnim članom 
podelili posebna priznanja. 

Člani borčevske organizacije iz Šmartnega ob Paki so letos s 
pomočju mladincev uredili okolico spomenika NOB v središču kraja. 
Obnovili bi radi še napise, vendar jim je za to zmanjkalo denarja. 
Zato so predlagali, da bi oskrbovanje spominskih obeležij v kraju 
vključila v svoj finančni program krajevna skupnosti Šmartno ob 
Paki, k sodelovanju pa bi pritegnili tudi krajevno skupnost Gorenje. 

Izvozni dosežki 1976, načrti 
1977? 

„Težav v tem letu ni manj-
kalo. Mogoče imamo premalo 
tržišč. Verjetno bo treba obde-
lati v prihodnje čim več nacio-
nalnih tržišč Evrope in sveta 
nasploh, saj ne gre pozabiti, da 
je Gorenje tudi v Avstaliji, pa v 
Združenih državah Amerike itd. 
Zaradi težav, ki so bile prisotne 
tudi na drugih tržiščih, bo sicer 
naš izvoz večji, kot smo ga bili 
dosegli leto poprej, ne bo pa 
dosegel predvidevanj za letos. 

Izvozni načrti za prihodnje 
leto so bolj korajžni, vendar pa 
je njihova uresničitev močno 
odvisna od prizadevanj proiz-
vodnje, od oblike in kvalitete 
naših izdelkov. Spričo vpliva 
drugih tržišč, predvsem kar za-
deva obliko in posebne zahteve, 
pa je izbira programa, upošte-
vaje racionalnost, vedno zelo 
težka. Namreč izdelati manjše 
serije nekega posebnega aparata 
skozi naše tehnologije ne gre. 
Tako velikih serij, da bi pa na 
zahtevo inozemskega kupca lah-
ko menjali tehnologijo, pa ni. 
Se pravi, da je treba zmeraj 
poiskati tisto najbolj racionalno 
in pametno pot pri izbiri kup-
cev in pri izbiri programov, ki 
jih izvažamo. Pozabiti pa ne 
gre, da bo prodaja na tuja trži-
šča v letu 1977 gotovo prav 
tako težavna, kot je bila letos.' 

M.L. 

Vzgoja 
bodočih 

teritorialcev 

Štab za teritorialno obrambo ob-
čine Velenje je pretekli teden orga-
niziral vzgojo mladincev, ki bodo 
postali pripadniki enot teritorialne 
obrambe. 

Predstavniki štaba so mlade naj-
prej seznanili z organiziranostjo teri-
torialne obrambe v velenjski občini 
in poudarili, kako pomembno je, da 
se čimv eč mladih obrambno uspo-
sobi in tako krepi našo vsestransko 
pripravljanost na morebitno agre-
sijo. Vzgoja bodočih teritorialcev 
zajema tudi seznanjanje z možnimi 
oblikami agresije in obrambe; spo-
znavanje strelnega orožja ter pre-
našanje izkušenj iz narodnoosvobo-
dilnega boja na mladi rod. 

Na ta način poskuša štab za 
teritorialno obrambo okoli osem-
deset mladincev, ki bodo stopili v 
enote TO, kar najtemeljiteje pri-
praviti na njihovo vlogo v konceptu 
vseljudske obrambe. 

MELITA VOVK 

• OBISK V TOVARNI GOSPODINJSKE OPREME GORENJE VELENJE: 

Družbenoekonomske spremembe so znotraj vsake družbe 
tisto gibalo, ki s svojim posrednim in neposrednim delo-
vanjem vpliva na spreminjanje šole. Njihov posredni vpliv na 
osnovno šolo seže tudi preko družine. Z naglim razvojem 
industrije se je nekdaj velika patriarhalna družina postopoma 
spremenila v majhno družino in izgubljala nekatere, za 
otrokov razvoj pomembne funkcije. Z zaposlitvijo žene je 
nastopil v družini problem nege, varstva in vzgoje otrok v 
času, ko je mati na delu. 

Danes, v dobi znanstveno tehnične revolucije, se problem 
zaščite in vzgoje otrok še stopnjuje. 

Z razvojem znanosti in tehnike se povečujejo tudi zahteve 
šole, ki v razmeroma kratkem času posreduje učencem 
čimveč znanja. Z naraščanjem učne snovi mora šola moder-
nizirati učni proces in uvesti nove aktivne oblike, metode in 
tehnike. To pa zahteva večjo psihološko, pedagoško uspo-
sobljenost učitelja kot temeljnega uresničevalca izobrazbe-
nih in vzgojnih nalog sodobne šole. S tem se bo vedno bolj 
zmanjševala pedagoška in strokovna usposobljenost staršev 
ob pomoči otroku pri učenju. 

Družina še vedno ostane osrednja vzgojna silnica svojega ; 
otroka. Prva začne otroka uvajati v življenje in ga pripravljati f 
za življenje v širšem družbenem okolju. Razvija v otroku 
prva socialna in moralna čusstva, ki imajo najmočnejši vpliv 
na vrednotenje okolnega sveta v njegovem kasnejšem živ-
ljenju. Tudi v poznejših letih, ko se začne otrok osamosvajati 
kot biološko in socialno bitje, je družina pomemben 
oblikovalec in nezamenljiv vzgojitelj. Zato bo tudi v bodoče 
morala družina opravljati za otrokov zdrav razvoj nekatere 
vzgojne funkcije. Družba pa jo bo morala razbremeniti tam, 
kjer to lahko naredi brez škode za otroka. To delo bo 
prevzela sodobna šola. Doslej je skrbela le za organizacijo in 
izvajanje učnega procesa, v bodoče pa bo morala prevzeti 
tudi nekatere vzgojne naloge. 

RAZLOGI ZA PREHOD NA CELODNEVNO ŠOl 
Razbremenitev staršev: Družina je nenadomestljiv dejav-

nik pri vzgoji svojih otrok. Razbremeniti jo je treba pomoči 
pri učenju, da se bo lahko v toplem družinskem okolju 
posvetila vzgajanju. Šola bo sodelovala s starši in skrbela za 
vzgojo mladine v duhu naše socialistične samoupravne 
družbe. 

I—1 I •! i' 

• V VELENJU BO 7. DECEM 

Naša družba vlaga velike napore 
za vsebinsko in oblikovno pre-
obrazbo vzgoje in izobraževanja 
tako na predšolski, osnovnošolski, 
srednješolski kakor tudi na visoko-
šolski ravni. Ob teh prizadevanjih za 
boljšo in kvalitetnejšo družbeno 
vzgojo pa nikakor ne izgublja svoje 
vloge, pomena in odgovornosti dru-
žina. Njena vloga, kot primarne so-
cialne celice družbe, je nepogrešljiva 
in nujna, saj je ona prvi oblikovalec 
družbenih vrednot in družbenih od-
nosov v psihi otroka. 

Resolucija o načrtovanju družine 
nas obvezuje, da na podlagi inte-
resov delovnih ljudi ter uveljavljanja 
načela solidarnosti in vzajemnosti 
odpravljamo zapreke za zdravo in 
srečno življenje družine. Da pa bi 
bila ta kos zaiitevam in nalogam na 
področju oblikovanja otrokove 
osebnosti, ji je potrebna učinko-
vitejša strokovna pomoč družbene 
skupnosti. Zato je bil pri Občinski 
zvezi prijateljev mladine Velenje 4. P 
oktobra konstituiran svet za delo s " 
starši. ' 

Svet, ki ga tvorijo predstavniki m 
strokovnih ustanov ali služb, ki se £ 
poklicno ukvarjajo z vprašanji g 
vzgoje, izobraževanja in prosvetlje- fr 

i, 

Gorenje bo moderniziralo proizvodnjo malih gospodinjskih 
dolgoročne izvozne pogodbe 
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•tov, da bi lahko izpolnilo 

V letošnjem letu je bil 
ukinjen abonma zaradi po-
manjkanja finančnih sred-
stev pri Kulturni skupnosti 
Velenje. Kljub temu pa kul-
turno življenje ni zamrlo in 
že na začetku sezone smo si 
lahko ogledali nekaj kvali-
tetnih predstav. Toda od 
vseh tistih 20.000 Velenj-
čanov, kolikor naj bi jih 
mesto štelo, se je n.pr. na 
predstavo Stalnega sloven-
skega gledališča iz Trsta po-
trudilo le približno 70 gle-
dalcev. 

Da bi to nezanimanje za 
kulturo ne bilo tako očitno 

tudi ob gostovanju Tria Lo-
renz, se je nekdo spomnil na 
našo nadobudno mladino. 
Prišli so v Kulturni dom 
oboroženi z žvečilnim gu-
mijem, da Se jim med kon-
certom jezik ne bi preveč 
osušil in s polno torbo 
smeha, ki ga je bilo slišati 
med koncertom, predvsem 
pa med drugo točko tega 
priznanega tria. Ali je ta trio 
Lorenz res tako smešen in 
nezanimiv? Ali so se mu 
smejali tudi v drugih kon-
certnih dvoranah po Evropi 
in Ameriki, kjer je že gosto-
val? Glasbeni kritiki niso 

takega mnenja. Mogoče pa 
je ta naša bodoča intel i-
genca" pametnejša in bolj 
kritična kot oni. 

Otroci v dvorani najbrž ne 
bodo rešili ugleda za kulturo 
nezainteresiranih Velenj-
čanov. Še najmanj ne kul-
turno nevzgojeni otroci. Za 
začetek bi jim morda dali 
lutkovne predstave in ne 
koncertnih. Pametno bi se 
bilo odločiti: ali je bolje 
uživati ob glasbi v skoraj 
prazni dvorani ali poslušati 
poleg izvajalcev tudi poslu-
šalce okrog sebe. 

Sicer pa! Kje so vsi tisti 
nergači, ki se jim je ukinitev 
abonmaja zdela nezaslišana 
škoda, ker s tem ne bodo 
mogli obiskovati kulturnih 
prireditev? Ali so prejšnja 
leta hodili na predstave iz 
lastnega navdušenja ali za-
radi plačanega kartončka? 

NEVA TRAMPUŠ 

hevna šola 
i Odpraviti osip: šola mora z modernizacijo učnega procesa 
•gotoviti, da bodo učenci osvojili znanje take ravni, kot 
etre za njihovim individualnim sposobnostim. 

Odpraviti socialno neenakost: učenci bodo delali z ena-
imi učnimi in prehrambenimi pogoji. V prostem času bodo 
li deležni enakih kreativnih vplivanj, oblikovanj, da se bodo 
•i otroci razvijali v zdrav, čvrst mladi rod. 

Izobrazbeni nivo staršen ni visok. Večina imajo starši le 
anovnošolsko izobrazbo, mnogi celo nedokončano, tako da 
e na pomoč staršev pri učenju ne moremo zanašati. 

Učenci nimajo razvitih delovnih navad za samostojno 
čenje. 

Organizacija celodnevne šole, oziroma prehod na celo-
bevno šolo prinaša v posamezne šole probleme finančne 
tprave, ki jih kolektivi ne morejo rešiti. 

Združeno delo ali pa povečana prispevna stopnja za 
tgojo in izobraževanja bi lahko rešila situacijo. Celodnevna 
Riovna šola je sicer sodobna šola, je pa tudi draga. Dodatna 
ledstva za en oddelek v celodnevni šoli znašajo 83.440,- din, 
fračunano po republiških merilih, ki so uzakonjena. Osnov-
l šola Biba Roeck Šoštanj bi tako potrebovala v celoti za 
ic oddelke celodnevne osnovne šole za redno dejavnost 
,899.144,— din. Seveda pa tu niso upoštevana sredstva za 
ivesticije, opreme: učilnic in kuhinje, ki se cenijo na 
30.000, - din. V celoti bi šola torej potrebovala za redno 
do v celodnevni šoli za koledarsko leto 1977 2 ,729 .114 , -
in. Če bi šola v celoti sprejela zgoraj omenjeni znesek, bi 
ihko pouk na podružničnih šolah Bele vode in Ravne ter 
sntralni šoli Biba Roeck Šoštanj stekel 1. februarja 1977. 
ta, vendar bi sredstva za investicije morala biti takoj na 
epolago. 

Z uvedbo celodnevne šole na vse oddelke pa se odpira 
roblem kadrovske zasedbe oziroma stanovanj, kij ih potre-
itjemo za učitelje, ki bi na tej šoli poučevali. Sola sama 
trna dovolj sredstev za nakup potrebnih stanovanj, pač pa 
Bčakujemo, da bomo potrebna stanovanja dobili iz ob-
inskega solidarnostnega sklada. V ta namen bi nujno 
»trebovali 2 družinski stanovanji. 
Zagotovitev finančnih sredstev in stanovanj bi kolektivu 

novne šole Biba Roeck Šoštanj omogočil nemoteno delo v 
Ii jutrišnjega dne. 
Vredno je živeti in dajati za mladega človeka, da bo jutri 

»stal človek. 
MATJAŽ NATEK 

A PRIČELA DELO VZGOJNA POSVETOVALNICA 

i posvetovalnica 

NA KOMUNALI VELENJE 

nja, je že pripravil pet tem za 
Bpinsko delo s starši predšolskih 
tok v krajevnih skupnostih in pet 
m za skupinsko delo za starše 
bkih otrok to so teme, ki niso 
jete v programih šolskih posveto-
nj) in pet tem za doraščajočo 
tadino. 
Svet za delo s starši bo v de-
mbru pripravil nekajdnevni se-
inar. K sodelovanju bodo povabili 
le, vrtce, zdravstveni dom, srednje 
le in strokovno službo za socialno 
rbstvo. 
7. decembra pa bo začela delo 
jojna posvetovalnica. Delala bo 

vsak teden ob torkih od 16. do 18. 
ure v prostorih strokovne službe 
socialnega skrbstva v domu za var-
stvo odraslih. 

Starši se bodo tu lahko posve-
tovali o problemih, s katerimi se 
bodo srečevali pri vzgoji svojih 
otrok s strokovnim, t imom, ki ga 
bodo sestavljali socialne delavke, 
diplomirani pedagog in diplomirani 
psiholog. Vsa pomoč bo nudena 
ljudem brezplačno. V letu 1977 pa 
je v programu sveta za delo s starši 
tudi tema - priprava mladih ljudi za 
zakon. 

t Nič več strahu pred inkasanti 
Na Komunalno obrtnem centru Velenje bodo v začetku prihodnjega leta 
Seli pobirati denar za vodarino in odvoz smeti na drug način. Vsem 
nrabnikom njihovih storitev bodo dali dvanajst, šest ali samo tri položnice 
tem še razmišljajo in stranke bodo nato stroške poravnavale v obliki 
Mitacije. Kolikšna je na primer poraba vode, bodo izračunali na podlagi 
prečne dveletne porabe, nato pa ob določenem obdobju (sredi ali ob 
licu leta) napravili obračun. 
S takšnim načinom pobiranja denarja za njihove storitve bodo počenih 
»ške, ki so jih imeli doslej v zvezi s tem, inkasantom nc bo treba ob 
ličnih časih nadlegovati strank, pa tudi strankam se ne bo treba več 
ivati pred njimi. Tisti, ki se ne bodo mogli navaditi na položnice bodo 
ko te računu poravavali tako, da jim bodo to storili namesto njih v banki, 
dobivajo osebni dohodek prek tekočega računa. 

Pripravljeni 
na sneg 

Sneg nas je te dni opozoril, 
da je koledarski začetek zime 
vse bližji. To nas je spodbudilo, 
da smo direktorju Komunalno 
obrtnega centra Velenje TOZD 
Komunala ing. Antonu Veneku 
postavili nekaj vprašanj. Zani-
malo nas je, kako so priprav-
ljeni na bližajočo se zimo. 

»Nabavili smo že 300 ton 
soli za posipanje cest. Glede na 
to, da že nekaj let znaša po-
prečna poraba soli okrog 250 
ton, upamo, da nam je ne bo 
zmanjkalo. Še vedno pa ni-
mamo dovolj vozil za pluženje 
cest, predvsem za ceste s strmi-
mi klanci po krajevnih skup-

. nostih, za kar imamo na voljo le 
eno posebno vozilo — unimog, 
ki pa je tudi že precej izrab-
ljano. Potrebovali bi vsaj še eno 
takšno vozilo, vendar je zelo 
drago, saj bi morali zanj, seveda 
če bi ga lahko uvozili, odšteti 
kar 600 tisoč dinaijev. Ob tem 
je treba upoštevati še to, da bi 
tovrstno vozilo lahko upo-
rabljali le za zimsko službo, v 
ostalih mesecih pa bi bilo neiz-
koriščeno." 

Včasih je tudi slišati, da cest 
ne plužite sproti? 

„V zimskem času moramo 
skrbeti kar za 130 kilometrov 
ulic in cest v mestu kot tudi v 
krajevnih skupnostih. Če jih za-
suje sneg, vseh seveda naenkrat 
ni mogoče očistiti. Najprej se 
lotimo čiščenja tistih cest, ki so 

najbolj prometne. Za kar naj-
bolj nemoten potek del organi-
ziramo pozimi posebno službo, 
ki zajema 50 delavcev. V okviru 
nje deluje tudi dežurna služba, 
tako da lahko v primeru sne-
ženja takoj stopimo v akcijo." 

Ob koncu pa še: Občani so si 
velikokrat sami krivi, da ceste 
niso splužene tako kot bi mo-
rale biti. Mnogi parkirajo vozila 
na pločnikih ali celo kar ob 
robu ceste in s tem ovirajo 
delavce komunale pri delu. So 
pa tudi takšni, ki s svojih dvo-
rišč ali pločnikov, za katere 
morajo sami skrbeti, mečejo 
sneg kar na že očiščeno cesto. 

S.V. 

Kot v marsikaterem 
kraju v velenjski občini 
tudi v Šmartnem ob Paki 
nimajo primernih prosto-
rov za dejavnost pred-
stavnikov sveta krajevne 
skupnosti in družbenopo-
litičnih organizacij ter 
nekaterih društev. 

Ker bo predvidoma pri-
hodnje leto zgrajen nov 
zdravstveni dom v kraju, so 
se na nedavnem razširjenem 
sestanku, ki ga je sklicala 
krajevna konferenca SZDL, 
predstavniki družbenopoli-
tičnih organizacij in društev 
dogovorili, da si bodo pro-
store uredili v zgradbi, kjer je 
tudi stari zdravstveni dom, ki 
je sedaj last velenjskega sta-
novanjskega podjetja Dom. 
Ze sedaj pa se pojavlja vpra-
šanje, kje bodo dobili denar 
za adaptacijo prostorov, saj 
društva vseh stroškov, ki 
bodo nastala v zvezi s tem, 
sama ne bodo zmogla po-
kriti. s.V. 

Ob tednu 
Komunista 
v mozirski 

• u « • 
občini 

Cilj tedna Komunista v 
mozirski občini, ki se je 
pričel v ponedeljek, je pred-
vsem pospešiti podružab-
ljanje kulture na osnovi nje-
nega samoupravnega kon-
cepta in poživiti idejni boj 
na tem področju. 

V teh dneh se delovni 
ljudje na vseh ravneh sezna-
njajo z dosežki v kulturni 
ustvaijalnosti v občini, po-
svetovanja in druge oblike 
pa naj bi okrepile proces 
kulturnega oseščanja delov-
nih ljudi. Občani in delovni 
ljudje bodo morali vse bolj 
postati prevladujoč dejavnik 
razvoja in napredka kulture, 
pri čemer bo moralo napred-
no socialistično anagažiranje 
postati temeljno merilo 
vrednosti kulturnega udej-
stvovanja. 

V ponedeljek dopoldne so v 
knjižnici otvorili razstavo del 
Ivana Cankarja, popoldne pa so 
v Gornjem Gradu izročili na-
menu prenovljeno izposoje-
valnico knjig, ki deluje v okviru 
občinske knjižnice. 

V sredo so ustanovili aktiv 
komunistov kulturnih delavcev. 
Javna tribuna o aktualnem tre-
nutku kulture v Gornji Savinjski 
dolini bo v soboto dopoldne -
vodil jo bo Jože Volfand - in bo 
hkrati tudi povzetek razprav o 
kulturnem življenju v posa-
meznih sredinah, ki jih bodo 
povsod opravili v tem tednu. 

Sklepna prireditev bo jutri 
zvečer v Moziiju. Domače kul-
turno prosvetno društvo bo upri-
zorilo Cankaijeve Hlapce, hkrati 
so prireditev posvetili 100. let-
nici rojstva našega največjega pi-
satelja in bo tudi osrednja pro-
slava ob dnevu republike. j .p. 

Teden Komunista 
v občini Velenje 

»Človek, delo, kultura« 

Petek, 26. novembra: 
17.00 Sejna dvorana skupščine občine Velenje predavanje o 

vplivu urejenega in čistega okolja na našo produktivnost. 
19,00 Knjižnica Kulturnega centra Velenje petkov kulturni 

večer z ogledom dopolnjenega kotička marksistične in družbo-
slovne literature 

• V PONEDELJEK V VELENJU USTANOVILI MEŠANI 
PEVSKI ZBOR GORENJE 

Veliko zanimanje 
za petje 

V galeriji knjižnice Kultur-
nega centra Velenje je bila v 
ponedeljek ob začetku tedna 
Komunista v naši občini usta-
novna skupščina mešanega pev-
skega zbora Gorenje. Pobudo za 
njegovo ustanovitev je dala to-
varniška konferenca osnovnih 
organizacij sindikata Gorenje 
skupaj z občinsko kulturno 
skupnostjo in Zvezo prosvetnih 
organizacij Velenje. 

Zanimanje za zbor je bilo 
izredno veliko, saj se je do 
ponedeljka prijavilo skoraj že 
200 delavcev Gorenja in drugih 
občanov Velenja (članstvo v 
njem je odprto vsakomur), ki bi 
radi peli v novem zboru. Ta 
številka najbolje potijuje, daje 
bila ustanovitev tega zbora res-
nično potrebna. 

Na ustanovni skupščini so 
sprejeli statut, programsko 
usmeritev in izvolili izvršni od-
bor, ki bo imel enajst članov 
(predsednik je direktor TGO 
Gorenje Slavko Geratič). Za 
strokovnega vodja in dirigenta 
zbora so izbrali prof. Cirila Ver-
tačnika, za tehničnega vodjo 
ing. Janeza Krašovca, poleg tega 
pa so izvolili še kolegij zbora in 
komisijo za samoupravni de-
lavski nadzor. 

Zaradi velikega števila prijav 
bo strokovni vodja zbora ob 
pomoči še nekaterih glasbenih 
pedagogov takoj po dnevu re-
publike preizkusil glasove pri-
javljenih članov, najkasneje do 
15. decembra pa bo novoustav-
ljeni zbor začel delo. 

S.V. 

v 

> KOMUNISTI, KI DELAJO NA PODROČJU KULTURE, 
SO USTANOVILI AKTIV ZK 

Povezovanje vseh 
dejavnikov 

na področju kulture 
V ponedeljek, ob začetku manifestacij ob letošnjem tednu 

Komunista v velenjski občini, so v knjižnici Kulturnega centra 
ustanovili aktiv komunistov kulturnih delavcev občine. 

S tem želimo, kot je ob ustanovitvi med drugim d^jul sekre .ar 
komiteja občinske konference ZK Velenje Franjo Korun, pritegniti 
k delu čim več komunistov, ki se na kakršenkoli način ukvaijajo s 
kulturo, ker menimo, da je treba r.a tem področju še veliko več 
narediti. Prizadevati si je treba tudi, da bomo sredstva, ki jih 
namenjamo za kulturo koristili na najbolj ploden način. Tako naj 
bi aktiv postal jedro političnega dela v samoupravni interesni 
kulturni skupnosti in s tem vse kulturne dejavnosti v občini. 

Za sekretarja drugega aktiva, ki združuje komuniste interesnih 
področjih, so izvolili ing. Janeza Krašovca. S V. 

• POGOVOR BENA ZUPANČIČA, PODPREDSEDNIKA 
SKUPŠČINE SR SLOVENIJE: 

Kulturna politika 
v TOZD in KS 

V ponedeljek, 22.11., je bil ob tednu manifestacij ob tednu 
Komunista v Velenju podpredsednik Skupščine SR Slovenije, Beno 
Zupančič, ki je vodil razgovor s širšim aktivom vodilnih in 
vodstvenih delavcev iz organizacij za " lženega dela občine Velenje 
o kulturni politiki v TOZD in krajevnih skupnostih. 

V analizi trenutnega stanja kulture v združenem deluje poudaril, 
da se je le-ta preveč oddaljila od neposrednega proizvajalca, da pa 
bi morala biti integralni del njegovega dela. 

Svoje potrebe pa sodoben človek ne zadovoljuje le v delovni 
skupnosti ali v samoupravni interesni skupnosti, ampak tudi v 
krajevni skupnosti. Pri tem bi morale delovne organizacije pokazati 
večji interes za to, kako delavci živijo izven delovnega časa. Pri 
oblikovanju kulturne politike pa bi se morale bolj udejstvovati tudi 
družbenopolitične organizacije. g £ 

• Pogovor z Eio Ulrih-Ateno 
v Šmartnem ob Paki 

Komunisti iz Šmartnega ob Paki so pripravili v tednu Komunista 
v četrtek, 25. novembra, na osnovni šoli bratov Letonja v 
Šmartnem ob Paki pogovor s predsednico republiškega komiteja za 
vzgojo in izobraževanje, Elo Ulrih - Ateno. 

Sicer so na vseh osnovnih šolah v občini Velenje pripravili 
priložnostne razstave, s katerimi so mladi obeležili teden Komu-
nista v naši občini. 
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ELEKTRARNA ŠOŠTANJ 
največji elektroenergetski objekt v Jugoslaviji 

PRIDRUŽUJEMO 
SE 
ČESTITKAM 
ZA ROJSTNI 
DAN 
SOCIALISTIČNE 
JUGOSLAVIJE 
- 29. NOVEMBER! 

VISOKA 
IZKORIŠČENOST 
ZMOGLJIVOSTI 

Z zmogljivostjo 410 MW, s katero 
zdaj upravljajo, načrtuje Termoelek-
trarna Šoštanj za leto 1976 proiz-
vodnjo 2.400 GWh električne ener-
gije, kar znaša nad 4 0 % vse proiz-
vedene slovenske energije. 

izkoriščenost zmogljivosti Ter-
moelektrarne Šoštanj je zdaj že več 

S svojimi 410.000 kW instalirane moči in z novimi 
335.000 kW v izgradnji predstavlja Elektrarna Šoštanj 
v jugoslovanskem elektrogospodarstvu enega izmed 
najmočnejših elektroenergetskih virov. 

Da bi izkoristili naravno energetsko bogastvo Ša-
leške doline, lignit, tudi za proizvodnjo električne 
energije, je bila v letih 1 9 2 7 - 1 9 3 4 zgrajena velenjska 
termoelektrarna z močjo 5.250 kW. Velenjska elek-
trarna je bila po takratnem 60 kV daljnovodu vklju-
čena v skromno slovensko električno omrežje. 

Ker pa so vsi ekonomski vidiki narekovali gradnjo 
velikih elektrarn je kmalu na osvoboditvi padla odlo-
čitev za gradnjo TE Šoštanj I z dvema proizvodnima 
enotama po 30.000 k\V, ki je šla v pogon leta 1956. 

Leta 1960 je bila zgrajena II. faza elektrarne z 
močjo 75.0.00 kW in leta 1972. III. faza z za naše 
razmere zelo veliko proizvodno enoto moči 275.000 
k\V. 

Sedaj pa je v teku gradnja petega bloka z močjo 
335.000 kW. 

Termoelektrarna Šoštanj IV bo vključena v naše 
električno omrežje konec prihodnjega leta. 

Gradnja opreme za kotlovske naprave je v glavnem 
zaključena. Tudi elektrostrojna oprema je, razen gene-

ratorja in glavnega transformatorja, že dobavljena in 
montirana. Turbina in pomožne naprave v konden-
zaciji so na mestu in tudi montaža visokonapetostnega 
postroja je v polnem razmahu. 

V začetku julija bo po 380 kV daljnovodu že 
napetost na pragu elektrarne, nakar bodo pričeli z 
zadnjimi preizkusi naprav pred pričetkom obratovanja. 

Dobavitelji elektrostrojne in kotlovne opreme, tako 
tuji kot domači, so razen nekaterih težav in zakasnitev 
doslej v redu izpolnjevali svoje pogodbene obveznosti, 
tako da zaenkrat rok stavljenja Temoelektrarne Šo-
štanj IV. v obratovanje še ni ogrožen. 

Montažna podjetja, ki vršijo odgovorno delo na novi 
elektrarni, vlagajo v strokovnost in kvaliteto del svoje 
najboljše kadre. 

Tudi kolektiv Termoelektrarne Šoštanj kot investi-
tor se zaveda odgovornosti, ki jo ima za pravočasno 
izgradnjo IV. faze in vseskozi od podpisa pogodb z 
dobavitelji, od začetka gradbenih del, pa skozi celotno 
montažo aktivno sodeluje in mu je vsekakor treba dati 
priznanje, ko bomo čez eno leto, za dan republike, 
slavili stanje Termoelektrarne Šoštanj IV v obra-
tovanje. 

kot 90 %, kar jo uvršča v vrh evrop-
skih elektrarn. Zaradi visoke izkori-
ščenosti je še posebno pomembna 
kvaliteta tekočega in investicijskega 
vzdrževanja naprav ter manjše re-
konstrucije obstoječih naprav, k i j ih 
opravljajo v glavnem v Šoštanju 
sami, sicer pa vse pod strokovnim 
vodstvom Termoelektrarne Šoštanj. 

Zaradi pomanjkanja električne 
energije ter spričo relativno izredno 
velikih zmogljivosti skušajo izko-
riščenost kapacitet in intenzivnost 
dela povečati s tem, da vršijo re-
monte skozi vse leto, vse zaustavite 
uporabljajo za vzdrževalna uela na 
teh napravah po vnaprej priprav-
ljenih programih; generalne re-
monte, ki zahtevajo daljše zausta-
vitve, pa opravljajo v daljših časov-
nih razdobjih. 

V letošnjem letu je gradnja Ter-
moelektrarne Šoštanj 4, pod nad-
zorstvom investicijskega sektorja 
Termoelektrarne Šoštanj, v naj-
večjem razmahu. Zraven izgradnje 
kapacitet pa morajo v letošnjem letu 
usposobiti strokovne delavce za 
vzdrževanje in posluževanje teh na-
prav. 

Proizvodnjo, vzdrževanje in in-
vesticijski nadzor opravljajo v Ter-
moelektrarni Šoštanj s 590 delavci. 

V letošnjih prvih devetih mesecih 
so dosegli v Termoelektrarni Šoštanj 
naslednje rezultate poslovanja: pro-
izvodnja je bila s 1.960 GWh elek-
trične energije za 13 % nad planom, 
letni remonti so bili opravljeni v 
rokih, obratovalna pripravljenost pa 
se je v primerjavi z letom 1975 
povečala za 4,5 %. 
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PODJETJE ZA DISTRIBUCIJO TOPLOTE 

»TOPLOVOD« VELENJE 

t r e r t r 

L 
C j 
C j 

CJ tt: 
D Cc 
L Cc 
CL. Ce 
L cc 

Sporočilo delovnega kolektiva ob prazniku republike: 

V petek, 26. novembra 1976, bo začel v počastitev dneva republike obratovati novi vročevodni cevovod 0 450 mm 
od šoStanja do Velenja. 

To je objekt, ki je izrednega družbenega pomena za celotno našo šaleško dolino. 

S tem so dane možnosti zA celotno toplifikacijo vseh bodočih gradbenih objektov in za očuvanje ozračja v našem 
okolju. 

V želji in prizadevanjih, da bi čimbolje skrbeli za dobavo toplotne energije našim potrošnikom, ČESTITAMO VSEM 
NAŠIM ODJEMALCEM, PRAV TAKO PA TUDI VSEM DELOVNIM LJUDEM IN OBČANOM OBČINE VELENJE, ZA DAN REPUBLIKE 
- 29. NOVEMBER. 



Z letošnje razstave rudarske opreme, izdelane v ESO, na zagrebškem velesejmu 

Razvoj ESO tesno povezan 
z razvojem rudnika RAZVOJNI CILJ: 

PROIZVODNJA FUNKCIONALNE IN EKONOMIČNE 
MEHANIZACIJE ZA JAMO 

DELAVCI TEMELJNIH ORGANIZACIJ 
ZDRUŽENEGA DELA 

RUDARSKO ELEKTROENERGETSKEGA 
KOMBINATA VELENJE 

proslavljajo tudi letošnji dan republike s pomembnimi 
delovnimi zmagami, kar je njihov prispevek k 33-let-
nici rojstva nove socialistične Jugoslavije. 

V S E M D E L O V N I M L J U D E M I N O B Č A N O M 
Č E S T I T A M O Z A D A N R E P U B L I K E — 
29. N O V E M B E R ! 

TOZD RLV - jama vzhod 
TOZD RLV - jama zahod 
TOZD RLV - jama Skale 
TOZD RLV - steber 8 
TOZD RLV - priprave 
TOZD RLV - mehanizacija 
in transport 
TOZD RLV - storitve 
TOZD RLV - jamske gradnje 
TOZD RLV - klasirnica 
TOZD - termoelektrarna Šoštanj 
TOZD - proizvodnja gradbenega 
materiala 
TOZD - elektrostrojni obrati 
TOZD - zunanji obrati 
TOZD - plastika in zaSCitna 
sredstva 
TOZD - avtopark 
TOZD - tiskarna 
TOZD - stanovanjski obrati 
TOZD - družbena prehrana 

leto zaposleni 
1969 212 
1971 293 
1973 331 
1976 530 
1980 750 

realizacija 
24,561.000 din 
50,220.000 din 
75,825.000 din 

250,000.000 din (ocena) 
450,000.000 din (plan) 

r 
• Razvoj ESO, TOZD REK Velenje, 

v številkah: 

Prvi izdelki elektrostrojnih obratov: klasično jamsko podporje 

«*» »S4 z 

Razvoj Elektrostrojnih obratov (ESO), temeljne organizacije združe-
nega dela Rudarsko elektroenergetskega kombinata Velenje, je tesno po-
vezan z razvojem velenjskega premogovnika. Remontno dejavnost so naj-
prej opravljali na Starem jašku, z izgradnjo novega izvoznega jaška Preloge 
in ob povečanih potrebah po premogu, pa je nastopil čas pospešenega ra-
zvoja remontnih delavnic, ki so kmalu prerasle v ESO. 

V Prelogah so bili zgrajeni prvi prostori za ESO leta 1953.. Pomembna 
prelomnica v razvoju je bila odločitev Rudnika lignita Velenje, da bi rudar-
sko delo kar najbolj mehanizirali, pri čemer so začeli vgrajevati v jamo prvo 
transportno in drugo opremo. Ustanovljene so bile prve specializirane 
skupine za remontna in druga dela. Najprej so predelovali obstoječo oz. na 

Rezalni boben kombajna v stebru 8 (izdelek ESO) 

novo prispelo opremo tujih dobaviteljev ob upoštevanju jamskih zahtev in 
po tehnološki dokumentaciji konstrukcijskega oddelka Rudnika lignita 
Velenje. Istočasno je začel konstrukcijski oddelek pripravljati tehnično 
dokumentacijo za izdelavo prve domače opreme za transportno mehaniza-
cijo in podgrado. 

Z mehaniziranjem jame so naraščale potrebe po remontnih delih, začela 
so se že serijska popravila. Sčasoma je bilo treba prenesti iz jame v ESO v 
glavnem vsa popravila transportne opreme, prav tako pa tudi opreme za 
podgrado. V ESO so v celoti osvojili izdelavo stojk, stropnikov, gumi in ve-
rižnih transporterjev ter druge opreme, ki jo je bilo treba izključno uvažati. 
Zgrajena je bila nova proizvodna hala, kupljeni novi stroji, pomemben na-
predek pa je bil dosežen tudi na področju tehnologije. 

Dejavnost ESO, temeljne organizacije združenega dela Rudarsko elek-
troenergetskega kombinata Velenje, je v glavnem razvejana v 3 smereh — 
remont, proizvodnja opreme, inštalaterska dejavnost. Vendar pa vseskozi 

namenjajo poseben poudarek remontni dejavnosti, saj so tovrstne potrebe 
večje iz leta v le to . Trditi je celo mogoče, da naraščajo potrebe hitreje, kot 
lahko spričo utesnjenosti prostorov širijo tovrstno dejavnost. Z uvajanjem 
novih jamskih odkopnih metod so se E S O odprle nove smeri dejavnosti, ki 
mu nalagajo tudi nove obveznosti na področju proizvodnje težje opreme. 

Oprema, vgrajena v jami, uspešno dela. T o je omogočilo, da se je ESO 
uveljavil z izdelki tudi drugod. Izdelali in montirali so transportno opremo 
za Termoelektrarno Šoštanj 3 in opravili še vrsto drugih del. Nekateri nji-
hovi izdelki pa so postali zanimivi za sorodno industrijo in rudarstvo tudi na 
širšem območju. Za vse proizvode izdeluje načrte konstrukcijski biro, na 
ESO pa pripravljajo načrte za izdelavo potrebnih orodij in pripravljajo 
tehnično ter drugo tehnološko dokumentacijo in projekte; s takim skupnim 
nastopom pa se že bližajo inženiringu. 

Pri uvajanju proizvodnje odkopne mehanizacije, posebej hidravličnega 
podporja, je ESO sodeloval z več inozemskimi partnerji. Za tvrdko 
Hemscheidt izdelujejo zdaj za podporje osnove, stropnike in hidravlične ci-
lindre. 

Prvi uspehi so bili doseženi tudi na področju proizvodnje napredovalnih 
strojev. Na- osnovi načrtov konstrukcijskega biroja je bil izdelan prvi na-
predovalni stroj NŠ — 45, ki ga že preizkušajo v jami. 

V kompleksni razvojni načrt Rudarsko elektroenergetskega kombinata 
Velenje je vključen tudi razvoj temeljne organizacije združenega dela 
ESO, saj je povečanje proizvodnje premoga na 4 ,700 .000 ton letno pogo-
jeno z nadaljnjo mehanizacijo dela pri pridobivanju in podpiranju odkop-
nih delovišč. To pa terja tudi povečanje obsega in izboljšanje kvalitete 
vzdrževalnih del na jamski opremi. Da bi zmanjšali uvoz jamske opreme je 
predvideno tudi povečanje izdelovanja delov opreme v ESO. Sicer naj bi 
ESO v prihodnje opravljal remonte srednje in težke opreme za rudarstvo in 
industrijo. Razvijali bodo izdelavo strojev, ki jih moramo uvažati in jih pri 
nas še ne izdelujemo; to so kompleksna oporja za jamske prilike velenj-
skega rudnika. Že doslej so pomagali pri razvijanju tovrstne proizvodnje, 
zdaj pa jo želijo sami osvojiti. Proizvodnjo mehanizacije za specifične po-
trebe velenjskega rudnika bodo razvijali še naprej, saj je njihov cilj proi-
zvodnja funkcionalne in ekonomične mehanizacije. Računajo na razvoj 
kompleksnega oporja in zasekovalnih strojev ter izpopolnitev že osvojene 
proizvodnje verižnih transporterjev, napredovalnih strojev, drobilcev, vit-
lov in drugih izdelkov s področja transporta. 

Vsa remontna in investicijska vzdrževalna dela za temeljne organizacije 
združenega dela Rudnika Velenje opravlja zaradi specifičnosti opreme in 
jamske mehanizacije izključno ESO. Ker bodo že kmalu začeli odkopavati 
varovalni steber za jašek Preloge, se mora ESO preseliti na novo lokacijo 
izven rudniškega eksploatacijskega območja, kar bo omogočilo tudi orga-
nizacijsko in tehnološko rekonstrukcijo organizacije poslovanja in proi-
zvodnje. Tako bodo končno zagotovljene zadostne zmogljivosti za potrebe 
temeljnih organizacij združenega dela Rudnika lignita Velenje in za izva-
janjem remontnih del tudi na objektih drugih temeljnih organizacij združe-
nega dela Rudarsko elektroenergetskega kombinata Velenje. Večje ok-
vare na proizvodni opremi v osnovni proizvodnji temeljnih organizacij 
združenega dela rudnika je treba odpraviti v najkrajšem času. Ker je rudnik 
opremljen z izredno težko rudarsko opremo, je potrebna opremljenost 
ESO z zahtevno in visoko produktivno strojno opremo. Remonti pa se ve-
čajo tako zaradi povečevanja proizvodnje lignita, kot zaradi vedno težjih 
montan-geoloških prilik kot zaradi povečane stopnje mehaniziranosti jam-
skega pridobivanja in podpiranja. 

Temeljni organizaciji združenega dela Elektrostrojni obrati Rudarsko 
elektroenergetskega kombinata Velenje gre pomemben delež pri mehani-
zaciji velenjskega rudnika. Zahtevane opreme, ki bi odgovarjale specifič-
nim potrebam velenjske jame, ni bilo ne na domačem ne na tujem tržišču. 
Pri razvijanju izdelave opreme, primerne za Velenje, je bilo opravljeno 
dolgotrajno in drago razvojno delo s preizkušnjami na licu mesta. Povsem 
so bili odvisni od lastnih sil. Vso novo opremo, domačo kot iz uvoza, so mo-
rali prilagajati velenjskim prilikam. Oprema iz uvoza je bila, na primer, 
prešibka za montan-geološke prilike velenjske jame in jo je bilo treba oja-
čati še pred prvo vgraditvijo v jamo. Skozi dodelave, remonte in popravila 
pa je ESO razvil močno kooperacijo z domačo in inozemsko industrijo. 

Razvoj ESO je vključen v razvoj energetskega kompleksa Rudarsko 
elektroenergetskega kombinata Velenje. Temeljna organizacija združe-

nega dela ESO Rudarsko elektroenergetskega kombinata Velenje je že 
sodelovala pri gradnji Termoelektrarne Šoštanj 3. Po tuji dokumentaciji so 
izdelali vso transportno opremo, vključno z deponijskim strojem, in jo tudi 
montirali. Sodelovali pa so še pri montaži elektroopreme. Pri gradnji Ter-
moelektrarne Šoštanj 4 pa je ESO, T O Z D REK Velenje, največji jugoslo-
vanski kooperant. ESO je s sodelovanjem Projektivnega biroja Ve-
lenje, GIP Vegrad Velenje, Strojnimi tovarnami Trbovlje in dravograjskim 
Monterjem nosilec pogodbenih del za transport opreme. Zraven tega so 
prevzeli pri gradnji Termoelektrarne Šoštanj celotno montažo elektroo-
preme, pri čemer sodelujejo tudi drugi tozdi REK Velenje, sodelujejo pa še 
pri nekaterih drugih delih. 



B L l t G L p a l 
INDUSTRIJA 
TERMOPLASTOV, 
GRAFIKE, LEPIL 
V E L E N J E 

VAM NUDil: 

• lepilne trakove s tiskom aii brez, oja£ane s sintetičnimi vlakni 
• motorske čelade (atestirano po JUS) 
• avtomate za rolete 
• razne izdelke Iz brizgane plastike 
• grafične storitve (samolepilne etikete, plakate, nalepke, vizitke) 

n 
MLADINSKA KNJIGA - VELENJE 

ODDELEK S KNJIGAMI 
je bogato založen z umetnostno in kulturnozgodovinsko litera-
turo. leposlovnimi knjigami in strokovno literaturo. Tudi najmlaj-
šim so pripravili celoten program otroške literature. Knjige dobite 
tudi na obroke. 

PAPIRNICA 
nudi šolske in pisarniške potrebščine, igrače in spominke. In za-
loge nudi veliko izbiro mehanografskih strojev, ki jih lahko do-
bite tudi na kredit. 
GALERIJA - RAZSTAVA IN PRODAJA SLIK 

NASE ISKRENE ČESTITKE ZA 29. NOVEMBER! 

DOM KULTURE VELENJE, 
TOZD TISKARN A 

NUDI 
svoje storitve v offset tisku 
• vse vrste trgovskih obrazcev, bloke, vabila, letake, plakate, 

prospekte, kataloge - skratka vse usluge iz grafične stroke. 

Obveščamo vse zaiteresirane, da smo se preselili v prostore In-
tegrala! 

VSEM ORGANIZACIJAM ZDRUZENEGA DELA, DELOVNIM 
LJUDEM IN OBČANOM ČESTITAMO ZA DAN REPUBLIKE! 

KINO VELENJE 

ZA PRAZNIK REPUBLIKE. 

29. NOVEMBER. 

ČESTITAMO VSEM 

KINOOBISKOVALCEM 

TER VSEM 

DELOVNIM LJUDEM 

IN OBČANOM 

NASE OBČINE! 

zavod za urbanizem velenje 
tomilčava ulica it. 16 

VSEM DELOVNIM LJUDEM 

EN OBČANOM 

OBČINE VELENJE 

ČESTITAMO 

ZA DAN REPUBLIKE! 

PROJEKTIVNI 
BIRO 
VELENJE 

PRIPOROČA 
SVOJE USLUGE IN 
ČESTITA 
ZA PRAZNIK 
REPUBLIKE -
29. NOVEMBER! 

GALIP 

industrija 
galanterije 
in plastike 
š o š t a n j 

PROIZVAJA IN NUDI SVOJIM 
CENJENIM POTROŠNIKOM: 
# vse vrste proizvodov iz armirane-

ga poliestra (za gradbeništvo in 
sanitarije) 

# vse vrste galanterijskih izdelkov 
za pohištvo (sobno in stavbno) 

# gumbe (modne in standardne po 
želji kupcev) 

Ob prazniku republike 
čestitamo vsem delovnim ljudem, 
občanom in poslovnim 
prijateljem! 

Gradbeno industrijsko podjetje 

VEGRAD 
VELENJE, Prešernova 9 

TOZD GRADBENA OPERATIVA 
TOZD GRADBENA INDUSTRIJA 

Tovarna plastičnih in optičnih proizvodov 

JOŽE KERENČIČ ORMOŽ 

TOZD ABA, optika - foto Maribor 
poslovalnica št. 5 v Velenju. Prešernova ulica 7 

opravlja kvalitetne optične in foto usluge ter prodaja fotoopremo in foto 
repromaterial. 
Vaše zdravje je dragoceno, zato ne pozabite tudi na svoje oči. Pravočasno 
si priskrbite očala, in to takoj, ko občutite, da vaš vid slabi. Po najkrajši 
poti to lahko pravite v naši poslovalnici na podlagi predhodnega pregleda 
pri zdravniku okulistu. 
Da bo vaše počutje pri nošenju očal udobno, kupujte okvirje, ki bodo čim 
lažji. To vam ponujajo okvirji ELEGANCE, izdelani iz materiala OPTYL, 
ki je izredno lahek in prilagodljiv, ter izdelani po modelih vodilnih evrop-
skih modnih kreatorjev. 
Pri nas boste postreženi s kompletnimi optičnimi uslugami. 
Ne pozabite tudi na to, da sprejemamo od vseh fotoamaterjev v razvijanje 
črno-bele in barvne filme ter izdelavo ustreznih slik. 

Ob dnevu Republike čestitamo vsem delovnim ljudem in občanom! ČESTITAMO ZA PRAZNIK REPUBLIKE — 29. NOVEMBER! 



Komunalno 
obrtni center 

Velenje 
TOZD STORITVE 

Z DELOVNIMI ENOTAMI: 
FRIZERSTVO 
GOSTINSTVO 
ČEVLJARSTVO in 
ZAŠČITNA SREDSTVA 

ČESTITA 
K PRAZNIKU 

REPUBLIKE -
29. NOVEMBRU! 

Gostinsko podjetje 
»POD GRADOM« 
VELENJE 

CENJENIM GOSTOM 
ČESTITAMO 

ZA DAN REPUBLIKE 
IN SE PRIPOROČAMO 

ZA OBISK 
V NAŠIH LOKALIH! 

ZLATAR 
VLADIMIR KRANJC 

VELENJE, Šaleška 22 

ČESTITAM 
ZA PRAZNIK 

REPUBLIKE 

IN SE PRIPOROČAM 
ZA OBISK! 

GOSTILNA 
MELANŠEK 

PESJE 
Za prijeten konec tedna 
vas vabimo vsako soboto 
na ples. 

Vsem cenjenim gostom 
čestitamo 

za 29. november! 

Komunalno 
obrtni center 

VELENJE 
TOZD Komunala 

VSEM 
DEL O VNIM LJUDEM, 
ZLASTI POSLOVNIM 

SODELAVCEM 
TER UPORABNIKOM 

KOMUNALNIH 
STORITEV,; 

ČESTITAMO 
ZADAN 

REPUBLIKE. 

EKSPRES 
KEMIČNA 
ČISTILNICA 

Zdravko Kotnik 
Velenje, Celjska 35 

ZA 29. NOVEMBER -
DAN REPUBLIKE ČESTITAMO 

VSEM OBČANOM, 
POSEBEJ NAŠIM STRANKAM, 

IN SE PRIPOROČAMO! 

Gozdno gospodarstvo 

NAZARJE 
TOZD Gozdarstvo Šoštanj 
TOZD Gozdna kooperacija 
Šoštanj 

VSEM POSLOVNIM 
SODELAVCEM 

IN PREBIVALCEM 
ŠALEŠKE DOLINE 

ČESTITAMO 
ZA PRAZNIK REPUBLIKE! 

CVETLIČARNA 
I R I S 
VELENJE, Prešernova 7 

čestita za praznik republike 
IN SE PRIPOROČA ZA OBISK! 

KEMIČNA ČISTILNICA 
Marjana Polak 
Velenje, Koroška 44 

ZA PRAZNIK REPUBLIKE 
ČESTITAMO CENJENIM 
STRANKAM 
IN SE PRIPOROČAMO! 

URAR - ZLATAR 
Martin Pirečnik, 
Velenje, Prešernova 9 

ČESTITAMO ZA DAN REPUBLIKE 
IN SE PRIPOROČAMO! 

SPLOŠNO MIZARSTVO 
Branko Meh, 
Velenje, Celjska 18 

Čestitamo vsem strankam 
in občanom za praznik republike 
in se priporočamo za naročila! 

Krajevna organizacija SZDL in 
krajevna skupnost Velenje-šmartno 

ČESTITA 
VSEM DELOVNIM LJUDEM 
IN OBČANOM DAN REPUBLIKE 

i 
rdeča 

dvorana velenja 
Velenja 

RDEČA 
DVORANA 
VELENJE 
KOLEKTIV 

RDEČE DVORANE Velele 

čestita vsem 
delovnim ljudem 

in občanom 
ob dnevu republike. 

AVTOMEHANIK 
Stane Knez 
Velenje, Celjska cesta 

Avtomehanična delavnica Stane 
Knez - AMD opravlja servise In 
popravila vozil ZASTAVA in ŠKO-
DA, priporoča pa tudi testiranje, 
optično kontrolo In nastavitev 
previsa in steka koles, montažo 
gum in centriranje ter DINITROL 
antikorozijsko zaščito. 

Za dan republike 
čestitam in se priporočam! 
Voznikom želim 
srečno vožnjo! 

GOSTILNA 
Verdelj 
Velenje - šalek 

čestita občanom Velenja 
za praznik republike 
i n s e priporoča! 

FRIZERSKI SALON 
Milena Koper, 
Velenje, Prešernova 7 

Za praznik republike čestitam 
cenjenim strankam in občanom 
ter se priporočam! 

KROJA&TVO IN KEMIČNA 
ČISTILNICA 
Franc Vovšek 
Velenje, Celjska 75 

Čestitamo za praznik republike 
in se priporočamo! 

IZDELOVALNICA 
BREZALKOHOLNIH PIJAČ 
Štefan Marolt 
Mozirje 20 

Občanom občin Mozirje in Velenje 
čestitam za 29. november 
in se priporočam! 

AVTOMEHANIK 
Alojz Hren 
Velenje, Partizansko 18 

Ob prazniku republike čestitam 
in priporočam storitve! 

KMEČKI TURIZEM 
k o š j A C 
Velenje, črnovo 29 

Cenjenim gostom čestitamo 
za praznik — 20. november 
in se še naprej priporočam 
za obisk! 

Organizacija združenega dela 

EUROTRANS 
RIBNICA 

Filiala VELENJE, 
Foitova 6 

Vsem organizacijam 
združenega dela 
in delovnim ljudem 
čestitamo za dan republike 
in se priporočamo z uslugami 
tuzemskega in mednarodnega 
transporta. 
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OB DNEVU REPUBLIKE 
ČESTITA OBČANOM IN KUPCEM PO DOMOVINI 

V E L E N J E 

in priporočamo naše trgovske storitve iz 

TOZD MALOPRODAJA 
• vse blago široke potrošnje 
• opremo za vaš dom 
• gradbene materiale 
6 železnino 
• ali skupno cca 30.000 artiklov večine strok 

in blagovnih skupin 
TOZD VELEPRODAJA na veliko 
• gospodinjske stroje 
• keramične ploščice 
• les 
• gradbene materiale 
• storitve in proizvode iz lastne 

koopetacijske proizvodnje 
TOZD KMETIJSTVO 
• proizvode lastne proizvodnje 
• proizvode kooperacije 
• kmetijske pospeševalne storitve 

- ; m i 
— 

\ :'V PRIPOROČA SE KOLEKTIV 
VELENJE 

s, 

Čestitamo vsem riSSim delovnim ljudem 
in občanom za praznik republike! 

Skupščina občine 
Slovenj Gradec 

Občinska konferenca 
ZKS Slovenj Gradec 

Občinska konferenca 
SZDL Slovenj Gradec 

Občinski svet 
ZSS Slovenj Gradec 

Občinska konferenca 
ZSMS Slovenj Gradec 

Občinski odbor 
ZZB NOV Slovenj Gradec 

Občinski odbor 
ZKVS Slovenj Gradec 

toper CELJE 
TOZD PREVENT 
Industrija delovnih zaščitnih sredstev 
in športne konfekcije 
6 2 3 8 0 SLOVENJ GRADEC 

Izdelujemo vse vrste zaščit-
ne, delovne, dežne in športne 
konfekcije ter delovne zaščit-
ne rokavice. 

Posebej priporočamo cenje-
nim potrošnikom sedežne 
prevleke za avto GOLF. 

ČESTITAMO 
VSEM OBČANOM, 

DELOVNIM 
LJUDEM 

IN POSLOVNIM 
PARTNERJEM 

ZA DAN REPUBLIKE! 

/ O 
ljubljanska banka 
PODRUŽNICA 
SLOVENJ 
GRADEC čes t j ta 

ob dnevu republike 
svojim 

varčevalcem 
in vsem 

občanom. 

Xa dan republike čestitamo vsem delovnim 
ljudem in občanom občine Mozirje! 

Skupščino občine Mozirje 

Občinsko konferenca ZKS Mozirje 

Občinska konferenco SZDL Mozirje 

Občinski svet ZSS Mozirje 

Občinsko konferenca ZSMS Mozirje 

Občinski odbor ZZB NOV Mozirje 

Občinski odbor ZRVS Mozirje 

lesna 
slovenj gradeč 
gozdars tvo in 
lesna industrija 
o. sol. o. 

62380 SLOVENJ GRADEC 
Gosposvetsko 4 
telefon (062) 84-571 
telegram: lesna - Slovenj Gradec 
telex: yu lesna 33-165 
poštni predal: 70 in 72 

PREDSTAVNIŠTVA: 
• SPLIT 

Maksima Gorkog 35 
• LJUBLJANA 

. Rimska cesta 11 
• ZAGREB 

Kačičeva 6 
• BEOGRAD 

Bulevar Crvene armije 2 

VAM S SVOJIMI TOZDI NUDI: 

- vse vrste gozdnih sortimentov 
- žagan les iglavcev 
- iverne plošče, navadne 

in oplemenitene 
- zidne obloge 
- stropne obloge 
- sumo vrato 
- klasična vrata 
- INTRO okna 
- IZOLIR okna 
- klasična okna 
- termoizolacijsko steklo 
- plastične rolete 
- oblazinjeno pohištvo 
- turistične usluge 
- omarice za platnene zavese 

ZA NAŠE PROIZVODE - POTROŠNIŠKO POSOJILO 

VSEM DELOVNIM LJUDEM IN OBČANOM ISKRENE ČESTITKE 
ZA DAN REPUBLIKE - 29. NOVEMBER! 

Gozdno 
gospodarstvo 
Nazarje 

ČESTITA VSEM OBČANOM 
IN DELOVNIM LJUDEM OBČIN 
MOZIRJE IN VELENJE 
ZA PRAZNIK REPUBLIKE. 

LESNA INDUSTRIJA 

H 
PROIZVODNI PROGRAM: 

- IVERNE PLOŠČE 
- STAVBENO POHIŠTVO 
- ŽAGARSKI SORTIMENT 
- PODSTREŠNE STOPNICE 
- OPAŽI (SMREKOVI) 

ČESTITAMO ZA DAN REPUBLIKE! 



/o ljubljanska banka 

k smučarski opremi 
sodijo tudi čeki ljubljanske banke 

Zimske počitnice so pred vrati. O tem, kje in 
za koliko denarja boste smučali, razmišljajo tu-
ristične agencije; o tem, koliko vas bodo stale 
smuči, hlače, čevlji in vse drugo, kar sodi k 
zimskemu veselju, pa bi najbrž morali razmisliti 
sami. Zato vam bo gotovo veliko lažje, če boste 
sodelovali z Ljubljansko banko. Prvi korak 
boste resda morali storiti sami, kajti le vi sami 
boste morali obiskati najbližjo poslovno enoto 
Ljubljanske banke in si odpreti tekoči račun. 
Potem pa bo vaše finančno poslovanje prev-
zela Ljubljanska banka. 

Najprej: 
sedeminpolodstotne 
obresti v vašo korist 

Tisti trenutek, ko postanete imetnik teko-
čega računa in nanj prenesete svoje prejemke, 
se začne vaš denar obrestovati. Čeprav je 
denar varno naložen, lahko z njim vsak trenu-
tek nemoteno razpolagate, saj lahko vedno 
plačujiete s čekom. Takoj vam tečejo obresti od 
dneva, ko ste svoj denar vložili na tekoči račun, 
pa vse do trenutka, ko s čekom plačate nakup, 
storitev itd. Kdor ima tekoči račun, je resnično 
dober gospoaar; denar ima pri sebi — pa se mu 
kljub temu obrestuje! Obrestna mera je sedem 
in polodstotna. 

En sam obrazec 
Pri vsem tem je postopek za odprtje teko-

čega računa povsem preprost. Samo stopite v 
najbližjo poslovno enoto Ljubljanske banke in 
vzamete potrebni obrazec. V svoji delovni or-
ganizaciji zahtevajte, naj vam osebnih dohod-
kov ne izplačujejo več v gotovini in naj jih tudi 
ne prenašajo na hranilno knjižico, marveč naj 
na obrazcu potrdijo, da vam bodo osebne do-
hodke v bodoče nakazovali na tekoči račun. V 
Ljubljanski banki se lahko celo dogovorite, da 
boste na tekoči račun vlagali denar kar sami — 
s splošno položnico. 

Na tekoči račun lahko prejemate tudi vse 
ostale prejemke: potne stroške, invalidnino in 
katerekoli stalne prejemke. Prejemke, ki ste jih 
dolžni prejemati na žiro račun, vam Ljubljanska 
banka na vašo željo prav tako avtomatično 
prenese na tekoči račun. 

Ko je na tekočem računu zabeležen prvi 
znesek, vam pri Ljubljanski banki izročijo če-
kovne lističe in čekovno karto; tako »oborože-
ni« lahko stopite v svet brezgotovinskega pla-
čevanja. 

Ljubljanska banka 
plačuje vaše stroške 

Če imate tekoči račun, lahko banki zaupate, 
da prevzame nekaj vaših skrbi. Na primer pla-
čevanje stalnih stroškov, ki se ponavljajo vsaj 
nekaj mesecev zapored, naročnino za radio, 
televizijo, časnike; obroke za nakup knjig, za-
varovalne premije, preživnino itd. Če ste, de-
nimo, za zimske počitnice dobili pri turistični 
agenciji posojilo, lahko odplačevanje obrokov 
mirno prepustite Ljubljanski banki. Te ugodno-
sti so za imetnike tekočih računov seveda 
brezplačne. 

Dovoljena 
prekoračitev sredstev 

Kljub še tako skrbnemu gospodarjenju se tu 
in tam le primeri, da zmanjka nekaj tisočakov 
(novih seveda). Ponavadi se to zgodi ravno ta-
krat, ko se nam ponudi dobra priložnost za 
manjši nakup ali pa pred počitnicami, ko za vse 
stroške ni dovolj denarja. Včasih si si moral 
sposojati pri prijateljih, jemati denar iz blagajne 
vzajemne pomoči v podjetju ali pa si se moral 
znajti kako drugače. 

Imetnik tekočega računa si s takimi težavami 
ne bo belil glave! Zaprosil bo Ljubljansko 
banko, naj mu dovoli, da prekorači sredstva na 
tekočem računu in mu tako omogoči, da po-
troši nekaj tisočakov več, kot jih ima. Koliko in 
za koliko časa, o vsem tem se bo podrobno 
domenil v tisti poslovni enoti Ljubljanske 
banke, kjer ima odprt tekoči račun. Tako pri-
dobljena sredstva so še kako dobrodošla 
predvsem pred zimskimi počitnicami, saj ni do-
volj, da plačate le pot in hotelske stroške, mar-
več je treba skoraj vsako leto obnoviti vsaj del 
smučarske opreme. 

S čekom plačate vse 
Imetniku tekočega računa olajša mnoga 

plačila že banka sama. Kot smo videli, lahko 
prevzame plačevanje stalnih mesečnih stro-
škov. Toda tudi sam ček prinaša celo vrsto 
prednosti pred plačilom z gotovino. 

Ena od takih prednosti je, da vam doma ni 
treba odločati, koliko denarja boste porabili 
med počitnicami, ne razmišljati, kam boste 
denar spravili, kako ga boste prenašali. Pov-
sem dovolj je, da imate s seboj čeke. Hotelski 

račun, zapitek, žičnico, pač vse, kar plačujete 
med počitnicami, lahko poravnate s čekom. Če 
boste odšli na pot z avtomobilom, vam bodo 
čeki prišli prav tudi pri nakupu bencina, olja, 
snežnih verig in drugih vozniških potrebščin. 
Če morate pred odhodom opraviti še tehnični 
pregled in podaljšati registracijo, vam bo prišlo 
kar prav, ko boste tudi te stroške lahko plačali s 
čekom. 

Skratka, če imate tekoči račun, vas ne more 
nikoli presenetiti nobeno plačilo. Saj vam ni 
treba drugega, kot izpolniti ček in že imate v 
rokah zakonito plačilno sredstvo. 

Varno in koristno 
Čeki nas varujejo tudi pred izgubo ali krajo 

gotovine. Izgubljenih ali ukradenih čekov ne 
more vnovčiti nihče, saj lahko s čekom piača 
samo tisti, ki ima čekovno karto, na kateri se 
podatki ujemajo s podatki z osebne izkaznice 
imetnika tekočega računa. Torej je ček tudi 
najbolj varna oblika denarja. Tako nosite s 
seboj droben šop lističev, ki so vredni toliko, 
kolikor hočete, to je toliko, kolikor nanje napi-
šete. 

Zaradi vseh prednosti, ki jih prinaša na-
tančno poznavanje brezgotovinskega plače-
vanja, je družina imetnikov tekočih računov, 
torej »ljudi s čeki«, iz dneva v dan večja. So-
dobni človek si ne more več zamisliti brezskrb-
nega potovanja brez čekov, saj se mu nikoli ne 
more zgoditi, da bi ostal brez denarja; obenem 
pa so doma plačani stalni mesečni izdatki, kot 
so stanovanjska najemnina, račun za elektriko, 
časopise... 

Nazadnje je treba reči še nekaj! Imetniki te-
kočih računov imajo pri Ljubljanski banki pov-
sem iste pravice kot varčevalci s hranilnimi 
knjižicami, ugodnosti pa neprimerno večje. 
Ljubljanska banka daje te ugodnosti zato, ker 
pomeni brezgotovinsko plačevanje obliko var-
čevanja in ker tako zbrani denar kaj koristno 
obrača. S tekočim računom torej v vsakdanjem 
življenju ne pomagate le sebi, marveč celot-
nemu gospodarstvu 

ljubljanska banka 



K o m e n t a r t e d n a 
Teden „Komunista" -

Človek, delo, kultura - se je 
tokrat preselil v Velenje; sle-
dile bodo številne prireditve 
- to je čas, ko bo nekoli-
kanj več besed in dejanj 
namenjeno kulturi, ustvar-
janju in postvarjanju. 

Akcija „Komunista" ima 
seveda mnogotere cilje. 
Predvsem pa želi poživiti 
razprave o kulturi, želi vzbu-
diti kulturno lakoto po 
vsem, kar je lepega, kar širi 
meje človekovih spoznanj, 
ga plemeniti, predvsem pa 
mu daje demokratično ši-
rino in toleranco, ko se 
sooča in ocenjuje številne 
družbene pojave. 

Marsikaj je skritega v knji-
gi, zato ni odveč prošnja, naj 
bo rednejši gost pri, naših 
ognjiščih; domača in pre-
vodna. Izvirna in klasična. 

Pa bi se sedaj lahko usta-
vili še pri pevskih zborih, 
gledaliških skupinah, poklic-
nih in nepoklicnih, filmarjih, 
slikarjih itd. 

V zadnjih letih beležimo 
ponovni razmah vseh teh ak-

» L A K O T A« 
Predvsem naj ne bo po-
grešno komercialna, ker z 
njo je kot s slabim vinom: 
po grlu sicer steče, vendar 
hitro in do slabosti opijani. 
Nihče pa nima ničesar proti 
„dobri kapljici".. . 

tivnosti, želimo si torej po-
lisev, recimo jim krajevna 
središča, kjer ne bo nikogar, 
ki ne bi vsaj posredno užival 
sadove kulturnega ustvar-
janja in poustvarjanja. To pa 
seveda ne pomeni, da bi se 

zapirali v meje svojih ozkih 
spoznanj, niti v krajevne 
meje. Menda bi lahko celo 
zapisali, da se v teh središčih 
šele vzbuja „tek" po naj-
žlahtnejših sadovih kulture, 
ki je narodova toliko bolj, 
kolikor bolj se v človeku 
spreminja v pravila obna-
šanja. 

Teden „Komunista"zato-
rej ne more biti omejen le na 
nekajdnevno trajanje, pre-
rasti mora tudi nenehno pri-
sotno aktivnost, ki omogoča 
najboljšim, da se izpovedu-
jejo tako, kot jim veleva 
razum in srce, vendar tako, 
da bodo tesno povezani s 
svojo matico - z ljudmi. 

MILAN MEDEN 

• POMEMBNA PRIDOBITEV ZA DAN REPUBLIKE 

Danes otvoritev cevovoda 
Danes dopoldne ob 10. uri bo pred poslovnimi prostori velenjska 

Toplovoda na Koroški cesti krajša svečanost, med katero bodo 
izročili namenu nov cevovod Šoštanj - Velenje, dolg 9,6 kilo-
metra. Ta pomembna pridobitev je veljala 46 milijonov dinarjev. 

vanja je pomemben prispevek k 
čistoči ozračja, saj je vse manj 
hiš z dimniki, iz katerih se kadi 

dim, ki onesnažuje ozračje in s 
tem okolico, v kateri živimo. 

S.V. 

Že pred sedmimi leti je bil 
zgrajen stari cevovo Šoštanj-
Velenje v prepričanju, da bo 
lahko ogreval Velenje daljše 
obdobje. Že približno po treh 
letih pa so bile njegove pre-
nosne zmogljivosti prekoračene 
za okrog 50 odstotkov. Zato so 
v Toplovodu začeli načrtovati 
gradnjo novega dodatnega cevo-
voda, s prenosno zmogljivostjo 
133 Gcall/h. Gradnjo so začeli 
7. junija pred dvema letoma, 
zaradi pomanjkanja denaija pa 
so morali cevovod graditi v 
dveh fazah. Celotna investicija 
je znašla 46 milijonov dinaijev. 
V ta namen so morali najeti za 

„NAŠ ČAS", glasilo Socialistič-
ne zveze delovnega ljudstva, iz-
daja Center za informiranje, pro-
pagando in založništvo Velenje 
- „Naš čas" je bil ustanovljen i . 
maja 1965; do 1. januarja 1973 
je izhajal kot štirinajstdnevnik 
„Šaleški rudar", kot tednik pa 
izhaja „Naš čas" od 1. januatja 
1973 naprej. 
Urejajo: Marijan Lipovšek (di-
rektor in glavni urednik), Stane 
Vovk (v.d. odgovornega ured-
nika), Mira Tamše, Boris Za-
košek in Franci Mazovec (teh-
nični urednik). 
Izhaja ob petkih - Uredništvo in 
uprava (63320) Velenje, Titov 
trg 2, poštni predal 89, telefon 
(063) 850 087 - Brzojavni na-
slov: Informativni center Ve-
lenje - Žiro račun pri SDK 
Velenje 52800 - 601 - 21420 
- Cena posameznega izvoda 3 
dinarje, letna naročnina 120 di-
narjev, za inozemstvo 250 di-
narjev - Tiska CTP „Pravica-
Dnevnik" Ljubljana - Za „Naš 
čas" se po mnenju Sekretariata 
Izvršnega sveta Skupščine SR 
Slovenje številka 421 - 1 / 7 2 
od 8. februarja 1974 ne plačuje 
temeljnega' davka od prometa 
proizvodov - Nenaročenih ro-
kopisov in fotografij ne vračamo 
- Poštnina plačana na pošti 
63000 Celje 

33 milijonov dinaijev kreditov, 
kar bo za kolektiv predstavljalo 
veliko breme, saj bodo v nasled-
njih petih letih, kolikor časa 
trajajo odplačilni roki, vsa in-
vesticijska sredstva, ki jih bodo 
imeli na voljo, vezana za odpla-
čevanje kreditov in anuitet. 

Kot je dejala direktorica To-
plovoda Vali Žohar, je novi 
cevovod velika pridobitev za 
Velenje, saj bodo njegove pre-
nosne zmogljivosti zagotovljene 
za daljše časovno obdobje; to 
pomeni, da bodo lahko dobili 
toplovodno ogrevanje vsi ob-
jekti, ki bodo zgrajeni na še 
prostih zelenih površinah v Ve-
lenju. Nadalje zagotavlja novi 
cevovod varnost v obratnovanju 
v industriji, saj sta bila npr. 
tako Gorenje kot REK vezana 
na stari cevovod in morebitna 
večja okvara na njem bi lahko 
povzročila zastoj v proizvodnji. 

Ob tem pa ne gre prezreti še 
enega, morda najpomembnej-
šega dejstva. Takšen način ogre-

• LETOS V ŠKALAH ŽE ČETRTIČ PRIREDITEV 

Novi cevovod 

Zapojmo in zaigrajmo 
Osnovna organizacija ZSMS Škale bo tudi letos skupaj s 

prosvetnim društvom Stane Sever iz tega kraja organizirala oddajo 
„pokaži, kaj znaš" z naslovom Zapojmo in zaigrajmo. Prireditev bo 
28. novembra, začela pa se bo ob 15. uri. 

Na oddaji lahko sodelujejo 
vse nadaije ne vokalno-instru-
mentalne skupine ali solisti. 
Slednje bo spremljal Gorski in-
strumentalni kvintet. Vsaka 
skupina ali solist se mora pred-
staviti z dvema, po možnosti 
svojima skladbama, ki jih bo 
ocenjevala posebna strokovna 
žirija in žirija iz občinstva. Naj-
boljše tri skupine ali solisti 
bodo dobili denarne nagrade v 
višini 700, 400 in 200 dinaijev 
ter posebna priznanja. 

V drugem, zabavnem delu se 
bodo občinstvu predstavile kul-
turne skupine s kratkimi veselo-

ŠE ENKRAT : »SPLOŠNI POGOJI ZA DOBAVO 
TOPLOTNE ENERGIJE IZ VROČEVODNEGA OMREŽJA" 

V 44. številki »Našega časa« smo na strani 5, 6 objavili za Toplovod 
Velenje predlog »Splošni pogoji za dobavo toplotne energije iz vroče-
vodnega omrežja«. V 6. členu je prišlo v tiskarni do neljube napake. 

Sesti člen se mora glasiti takole: 
»Pri dvocevnem sistemu dobavlja dobavitelj v vročevodno omrežje 

vodo s temperaturo od 70 do 180 stopinj Celzija, tako da ustreza 
vstopna temperatura v interne toplotne naprave diagramu temperatur 
na shemi II priključne postaje, ki je sestavni del Splošnih pogojev. 

Če so priključek in odgovarjajoče interne toplotne naprave za ogre-
vanje ali klimatizacijo prostorov pravilno dimenzionirane, obratovalno 
usposobljene in regulirane, zagotavlja dobavitelj v ogrevalnih prosto-
rih temperaturo, kot je določeno v projektih internih naprav (običajno 
20 stopinj Celzija). 

Dopustna toleranca je plus - minus 1 stopinja Celzija. 
Temperatura potrošne vode je določena s projektom naprav za p-i-

pravo tople vode (normalno 60 stopinj Celzija). Dopustna toleranca za 
pripravo tople vode je plus - minus 5 stopinj Celzija." 

UREDNIŠTVO »NAŠ ČAS« 

igrami. Najbolj izvirni bodo po-
delili posebno nagrado občin-
stva. 

V.S. 

• Razvili bodo 
prapor 

V nedeljo bodo krajani kra-
jevne skupnosti Konovo na pro-
slavi ob obletnici dneva republi-
ke svečano razvili prapor ZZB 
NOV Konovo. Proslava bo ob 
9. uri v Saleku. Kulturni pro-
gram bodo izvedli mladinci in 
pevci krajevne skupnosti. Po-
krovitelj proslave je delovna or-
ganizacije REK — Velenje. 

• Praznik republike 
v Slovenj Gradcu 

Tudi delovni ljudje in občani 
Mislinjske doline bodo letošnji 
praznik republike proslavili z 
vrsto slovesnosti. 

Osrednja proslava bo v petek, 

26. novembra, ob 17. uri v avli 
Šolskega centra Slovenj Gradec, 
združena z odprtjem novega po-
slopja Šolskega centra Slovenj 
Gradec. Na slovesnostni bo go-
voril član izvršnega odbora Re-
publiške konference SZDL 
Mitja Horvat. 

V sotobo, 27. novembra, dopol-
dne pa bo proslavil dan republike in 
20-letnico obstoja delovni kolektiv 
TOZD NTU tovarne usnja Slovenj 
Gradec. 

ZABELEZILI SMO: 

• Obvestilo 
Vse naše naročnike in 

bralce obveščamo, da bo za-
radi praznikov naslednja, to 
je 47. številka, „Našega 
časa" izšla 10. decembra. 
UREDNIŠTVO IN UPRAVA 

Na 8. redni seji odbora za 
družbeno pomoč pri samo-
upravni stanovanjski inte-
resni skupnosti občine Ve-
lenje so tudi poudarili, da od 
1. januaija do 30. septembra 
letos ni plačalo stanarin in 
ostalih prispevkov za stano-
vanje kar 55 (petinpedeset!) 
imetnikov stanovanjske pra-
vice. Med temi občani je 
resnično nekaj takšnih, ki 
tega stroška niso zmogli, ob-
sojanja vredno pa je, da se 
plačilu stanarine izmikajo ali 
nanjo pozabljajo tudi prebi-
valci z visokim osebnim do-
hodkom. 

Odbor je na seji sklenil, 
da bo vsem tem imetnikom 
stanovanjske pravice poslal 
še zadnji opomin, če pa tudi 
potem ne bodo poravnali 
svojega dolga, jih bodo pre-
dali sodniku za prekrške. 

r 

Pri prevozu Vemont konstrukcij jim je bila v veliko 
pomoč tudi velenjska železnica 

Vegrad na Kosovem 
Velenjski Vegrad je pričel 22. novembra graditi hladil-

nico, ki bo merila 38000 kv. metrov. Predvidoma bo 
dograjena 5. decembra letos. Iz Velenja bo tja odpeljalo 
41 vagonov in 16 avtovlakov Vemont konstrukcij. Pri 
prevozu materiala jim je bila v veliko pomoč tudi 
velenjska železnica, ki je priskrbela dovolj vagonov. 
Kosovo je zelo zainteresirano za takšen način gradnje in 
obstaja možnost, da bi Vegrad tam gradil tovarno. 

Uspeh velenjskih 
kulturnikov 

Dve znani kulturnoumetniški skupini iz Velenja , 
Šaleška folklorna skupina in Dekliški pevski 
zbor g imnazi je , sta bili de ležn i te dni novih pri-

znanj 

Dekliški pevski zbor, ki ga vodi profesor Ivan Marin, je povabljen 
na festival Revolucija in glasba, katerega vokalni del je letos v 
Brežicah v zadnjih novembrskih dneh in se neposredno navezuje na 
proslavljanje 33. obletnice nove Jugoslavije. Na festivalu sodeluje 
večje število najboljših slovenskih zborov, program pa je tematsko 
zaokrožen in opredeljen: gre za dela s tematiko iz revolucije oziroma 
NOB. 

Šaleška folklorna skupina je dobila vabilo za nastop v ljubljanski 
tivolski dvorani 26. novembra. Slovensko folklorno tvornost bodo na 
prireditvi predstavile vsega tri folklorne skupine: akademska folklor-
na skupina France Marolt, Tine Rožanc in Šaleška folklorna skupina; 
slednja si je po zelo uspelih gostovanjih v Franciji in Italiji, kjer je 
predstavljala Slovenijo in Jugoslavijo, zagotovila mesto v samem vrhu 
slovenskih folklornih skupin, o čemer priča to vabilo. 

Tako bo letošnje koledarsko leto med najbolj uspešnimi za obe 
skupini: zbor je ob svoji desetletnici prejel Kajuhovo nagrado, 
folklorna skupina pa je v petem letu delovanja zabeležila uspelo 
predstavitev naše folklore v tujini in širše priznanje v slovenskem 
prostoru. 

LADO PLANKO 

Franc Dremelj Aco: Luna 

Danes v knjižnici 
V okviru prireditev ob tednu Komunista in v počasti-

tev dneva republike bo danes zvečer otvoritev razstave 
slikarskih del Franceta Dremlja - Aca. Sodelovala bo 
Partizanska knjiga Ljubljana s knjižno razstavo in kul-
turnim programom v izvedbi opernih pevcev Ane Pusar in 
Karle Jerič ter pisatelja Karla Grebenška. Teden Komu-
nista bodo zaključili z ogledom kotička marksistične in 
družboslovne literature. 


